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Zaradi opustitve dejavnosti vabim 
na razprodajo igrač, ur in drugega balaga

za 20, 30 in  celo 50 % ceneje!
Razprodaja bo trajala od Lfebruarja 

pa do 31.marca 2001 
do razprodaje zalog.
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Mariia Križnik s . d .

I Na trgu 28, Mozirje
'  Tel. št.: 58-33-323 

P E  OKONINA
Tel. št.: 58-41-441

Prihaja čas počitnic in potovanj; zato smo se v 
Krimu potrudili z novo pestro izbiro;
-  KOPALKE J! p o  u g o d n ih  cenah  !!
-  hlače, k rila , te lo v n ik i SEXES 
-p le te n in e  TUNIKA in  ST1LLIN
-  otroške majčke in hlače LENY JEANS, DADO in  PLET1SA

Pa lug M  naštevali; pridite !« §e prepričajte sami!

Hiša dobrega nakupa RENAULT

www.rsl.si

Do razprodaje zalog vam 
ponujamo nova vozila

RENAULT
letnik 2000

Q POPUSTOM
•Milil«,

Možnost nakupa po sistemu 
STARO ZA NOVO

KREDIT z odlogom plačila do 
treh mesecev ali z devizno klavzulo

Višina popusta le odvisna od modela In verzije vozila._____

[ j Q ^ C L  Levec 56 ° ’ 3301 Petrovče tel.: 54 5 2  515 
□ brat Mozirje, Savinjska c. 24 tel.: 58 3 3  320

L E V E C

TRANSAKCIJSKI RAČUN

S  prenosom vašega računa vam poleg 
vodenja poslovnega računa, v banki 
nudimo še:

- polog in dvig gotovine na bančnih 
okencih in preko dnevno nočnega 
trezorja

- klasični limit na poslovnem računu
- depozit na poslovnem računu
- opravljanje plačilnega prometa s tujino 
in dokumentarno poslovanje

- izdaja poslovnih čekov
- premostitveni kredit za imetnike okvirnih 
kreditov, ki prenašajo račun iz APP
na banko

Želimo vam veliko uspehov pri 
poslovanju.

banka velenje
Banka Velenje d.d., Velenje,
bančna skupina Nove Ljubljanske banke

M o b ite l: 031/651-636  

Tel. &  F ak s: 03/83-85-018

ZA CARSTVO IN  TRGO VINA 
MAZEJ JANEZ s.p.

Primorska 7/a, ŠOŠTANJ
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Najprej nekaj kratkih vprašanj. Vas bol
ijo m išice in sklepi? Im ate glavobol in  na
hod? Čutite bolečine p r i požiranju? Imate 
p o v iša n o  te lesno tem pera turo?  Dragi 
moji, če ste vsaj na tri vprašanja odgovo
rili pritrdilno, obstaja velika možnost, da 
im ate gripo. Res, kajti v celjskem zavodu  
za  zd ravstveno  varstvo so p re d  n eka j 
dnevi p r i  štirih  bolnikih  s  p reh ladn im  
obolenjem v brisih nosu in žrela ugotovi
li okužbo z  virusom gripe tipa A. 0  kakš
n i epidem iji v tem  trenutku  sicer še ne 
govorijo , nedvom no  p a  j e  tu d i na  
ce ljskem  obm očju  zače l k ro ž iti  v iru s  
gripe, k i  razsaja že p o  dobršnem delu Ev
rope.

Zdravniki pravijo, d a je  cepljenje pro ti 
gripi še vedno smiselno. Priporočajo ga 
zlasti kroničnim  bolnikom. Za omejevan
je  širjenja prehladnih obolenj priporoča
jo  in tenzivno prezračevanje prostorov, v 
ka terih  se zadržu je jo  ljudje, um ivanje  
rok, uporabo papirnatih  robčkov za  enk
ratno uporabo za  brisanje nosu, skrb za  
dobro telesno pripravljeno s t ter uživan j e 
sadja in  zelenjave. Tistim, k i  so že bolani 
(m ed slednje sodim  tudi sam), svetujejo  
počitek, lajšanje bolečin in p itje  velikih  
količin toplih napitkov.

Upajmo, da gripa ne bo resneje ogrozila 
izvedbe letošnjega meseca kulture, saj je  
na sporedu spet cela vrsta najrazličnejših 
prireditev. Mesec kulture s e je  začel že v 
sredo, zadnji dan v januarju, s slavnost
no akadem ijo ob 100-letnici rojstva skla
datelja Blaža Am iča, končal p a  se bo j .  
marca z  gledališko predstavo v Novi Štif
t i  in  k o n c e r to m  p e v s k ih  zb o ro v  v 
Nazarjah. Velikemu glasbeniku iz  Luč, po

katerem  se im enuje tudi tamkajšnja os
novna šola, nam enjam o s p risp evko m  
Olge Š iljarprim em opozornost tudi v Sav
injskih novicah.

V to k ra tn i š te v ilk i  ob javljam o tu d i  
obsežen intervju z  načelnikom  Upravne 
e n o te  M o zir je  D arkom  R epenškom , 
pogovor z  novim  dirigentom  zgornjesav- 
in jsk e  godbe na  p ih a la  T om ažem  
Gučkom, reportažo o Metodu Semu, k i j e  
p r i  turnem  sm učanju  čudežno p režive l 
padec  preko 40-metrske stene, zgodbo o 
pom oru  krav v Novi Štifti, opozarjamo na 
neresen odnos države do Macesnikovega  
p la zu  nad Solčavo, zan ikam o govorice o 
dom nevni prodaji Golt z  razm išljanjem  
sedanjih lastnikov o letošnji poletn i sezo
ni, napovedujem o skorajšnjo otvoritev  
športne dvorane v N azarjah in  še mar
sikaj zanim ivega boste našli, če si boste 
le vzeli čas in prelistali Zgom jesavinjski 
časop is  od  p rv e  do z a d n je  stran i. 
N enazadnje vas moram opozoriti še na  
literarno prilogo Savinjske rojenice, kat
ere izdajo so tako kot običajno omogočile 
občine. Naj m i bo dovoljeno, da se v im 
enu izdajatelja, avtorjev prispevkov  in  
vseh bralcev županji in županom  iskreno  
zahva lim  za  razum evanje in fin a n č n o  
podporo.

Prihodnja številka Savinjskih novic iz 
ide spet čez  štirinajst dni. Ker bo vmes 8. 

februar, slovenski ku lturn i praznik, vam  
želim, da biga preživeli čim  bolj kulturno. 
Srečno!

e J .
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SMREKA GORNJI GRAD

Brez dodatnega zadolževanja, investicije pa so nujne
V Smreki so lani ustvarili za 540 milijonov realizacije, poravnali obveznosti iz naslova prisilne poravnave (32 milijonov), obvladali stroške 

in  za 10 odstotkov presegli plan. Z večjo realizacijo bi bil tudi dobiček večji, ocenjuje direktor Bruno Zagode, ko komentira 12 milijonov 
lanskoletnega dobička. Lastniki so odločeni izgubo preteklih let pokrivati v  breme osnovnega kapitala, dodatno zadolževanje ne pride v 
poštev, čeprav bi jim denar še kako prav prišel za pokrivanje obveznosti reprogramiranih kreditov.

“Prepričan sem, da ti rezultati ne pomenijo, da 
je Smreka san irana . Samo dokazujejo, da je 
mogoče bolje delati, pozitivno poslovati in da ima 
podjetje delavce, ki obvladajo svoje delo. To je 
kapital, ki ga je treba negovati," je prepričan Za
gode. Nizke plače delavcev so realnost Navsezad
nje ni nikjer rožnato, sanacijo občutijo tudi denar
nice zaposlenih. V letih, ko se je firma potapljala, 
so bile plače boljše, zapoznele posledice bodo 
zaposleni občutili še nekaj časa.

Ob vseh notranjih rezervah je Zagode najbolj 
razočaran nad delom komerciale. Zaradi prema
jhne aktivnosti se kaže določen izpad prodaje, saj 
je po mnenju Zagodeta od samostojnih komer
cialistov samo eden zadovoljivo opravil svoje 
delo. “Dali smo jim priložnost. V teh  ljudeh je

dovolj znanja, samo v glavah bo potrebno spre
meniti miselnost. Jaz jih ne mislim kontrolirati. 
Če pa ne bo rezultatov, bodo potrebni ukrepi,” 
razmišlja direktor Smreke.

Z 72 zaposlenimi in posodobljeno tehnologijo 
v mizarstvu bodo poskušali v tekočem letu ustvar
iti 670 milijonov realizacije. Proizvodne zaloge so 
dovolj velike, tako da uresničitev plana ne sme 
biti vprašanje. 900 tisoč mark vredno investicijo, 
brez katere bi težko zadržali in razvijali program 
v mizarstvu, bodo poleg ostalih obveznosti mor
ali vrniti v  treh letih.

Brez investiranja podjetje dolgoročno ne more 
obstati, mozirska zadruga in velenjska banka sta 
sicer pristali na reprogramiranje programa, ven
dar so sredstva za nakup novih strojev in opreme

zagotovili z lastnimi sredstvi. Lastniki v podjetje 
niso pripravljeni več vlagati, zato v  Smreki inten
zivno iščejo stra tešk eg a  p a rtn e rja , ki bi bil 
pripravljen investirati v podjetje.

Konkretni razgovori potekajo, s svežim kapita
lom bi lahko bistveno razvili komercialne pro
jekte na področju gradnje hiš. Ob Ivarčkem jez
eru je v  Sloveniji kar nekaj zanimivih lokacij, za 
katere se bodo spustili v  tržno bitko z ostalimi 
proizvajalci montažnih objektov.

Podrobnosti Zagode ni želel razkriti, prepričan 
o perspektivnem  proizvodnem  program u Sm
reke. Brez pravega angažiranja vseh zaposlenih, 
kot pravi Bruno Zagode, ni kaj pričakovati.

Savinjčan

OBRTNA CONA PRIHOVA

Konec mučne in (pre)dolge negotovosti?
Krajani jo poznajo kot »prihovsko gmajno«, vgospodarskih krogih in  izven doline pa govorijo o obrtni coni Prihova. Gre za območje med 

Savinjo in  regionalno cesto od Elkroja do Spodnje Rečice. Kljub temu, da je bilo zemljišče leta 1990 skupaj z  Elkrojem globoko pod vodo, 
so v tedanji m ozirski občini prav tukaj predvideli bodočo obrtno cono. Toda z  denacionalizacijo in kasnejšo »selitvijo« Prihove iz mozir
ske v nazarsko občino so se  začele težave, katerih konec je na vidiku šele na začetku novega desetletja.

Člani prihovske agrarne skupnosti so zahtevek 
zavrnitev zemljišč na tem območju vložili že leta 
1992, vendar je bila njihova vloga popolna šele 
maja predlani.

To na  sam  p o sto p ek  v račan ja  ni bistveno 
vplivalo, saj je Upravna enota Mozirje medtem 
postopek že pripeljala do konca. Bil je izjemno 
zahteven, saj se je stanje v  naravi v  obdobju med 
odvzemom in vračanjem »po krivdi« reke Savin
je bistveno spremenilo: kjer je bilo ob nacional
izaciji rečno korito, je danes opustelo zemljišče 
(po zakonu se sm atra  kot novo najdeno zem
ljišče, ki se ne vrača, ker ni bilo odvzeto), Savin
ja pa si je medtem naredila novo pot po zemljišču, 
ki je bilo odvzeto, vendar le-tega sedaj ni mogoče 
vrniti, ker rečno korito predstavlja naravno do
bro.

Upravna en o ta je to re j m orala najprej ugotovi
ti posestne meje v  času podržavljenja, postopek 
pa se je vlekel tudi zaradi dvakratnega merjenja, 
saj se nekateri upravičenci s prvim i izmerami 
niso strinjali.

Ne glede na to je Upravna enota Mozirje febru
a rja  lan i izda la  od ločbo , s k a te ro  je  16 up 
ravičencem vrnila  3,85 hektarjev zemljišč, ni pa 
v rn ila  6,76 hek tarjev , ker so tam  sedaj Glin 
Nazarje, Elkroj Mozirje in Elektro Celje, nekaj 
zemljišč je na  podlagi pravnomočnih nakupov v 
lasti fizičnih oseb, nekaj zemljišč pa predstavlja 
javno dobro.

Navedeni odločbi je najprej sledila pritožba

agrarne skupnosti, ki se ni strinjala z uporabo 
pojmov industrijski kompleks in javno dobro, 
nato pa se je pritožil še sklad kmetijskih zemljišč

Jože Štiglic: “Zaradi denacionalizacije smo 

imeli dobesedno zvezane roke.”

(foto: F. Kotnik)

in gozdov, vendar tudi njegov očitek ni bil pose
bej vsebinski. Pritožbi je reševalo Ministrstvo za 
okolje in prostor, ki je potrdilo odločbo upravne 
enote, le-ta pa je za dokončno vrnjeno zemljišče 
takoj sprožila postopek vpisa v  zemljiško knjigo. 
Vpisu sledi postopek dedovanja, za nevrnjena 
zemljišča pa  je morala upravna enota za vsako 
parcelno številko posebej opredeliti razloge, zara

di katerih zemljišče ni mogoče vrniti. Temu poroči
lu, če nanj ne bo pripomb, bo sledila še odločba.

Nazarska občina j e v zadnjem času večkrat pod 
udarom kritik, da nič ne postori, da bi se obrtna 
cona Prihova po celem desetletju priprav končno 
začela urejati. Kritike so se še okrepile v času, ko 
je zaradi prostorskih ovir odhod iz doline najavi
lo podjetje Viva.

»Občina si seveda želi pospešiti postopke, na 
podlagi katerih bi postala lastnik in nato investi
tor komunalne ureditve zemljišč v obrtni coni, 
vendar smo imeli zaradi denacionalizacije dos
lej dobesedno zvezane roke,« pravi tajnik občine 
Nazarje Jože Štiglic.

Po njegovih besedah sta se skupaj z odvet
nikom Bojanom Grubarjem, ki ga je občina naje
la za urejanje odkupa zemljišč na Prihovi, že ses
tala s predstavniki lastnikov vrnjenih zemljišč, 
vendar pogovori še niso pripeljali do konkretnih 
rezultatov.

V nadaljevanju je predviden sestanek z lastni
ki zemljišč, ki niso bila predmet denacionalizac
ije, kjer občina pričakuje večjo pripravljenost za 
dogovor. Medtem bodo na občini v sodelovanju 
z upravno enoto skušali poiskati alternativno 
varianto za dogovor z denacionalizacijskimi up
ravičenci, ki bi bil v dobro vseh, še posebej pa 
vseh tistih podjetnikov, ki nestrpno čakajo 
možnost gradnje novih poslovnih prostorov v 
obrtni coni Prihova.

Franci Kotnik
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GOLTE SLOVENIJA

Aktivne priprave na letno sezono
Ob številnih soglasjih in dokumentih, ki jih morajo pridobiti ital

ijanski lastniki, jo je smučarskemu centru na Golteh zagodla še 
zima brez snega. Tako je že sedaj jasno, da bodo sezono končali z 
izgubo. Kljub temu niso vrgli puške v koruzo, saj se že sredi koledar
ske zime aktivno pripravljajo na letno sezono.

D
JKP KOMUNALA GORNJI GRAD

Zapuščena vozila na plečih 
države

Gornjegrajska Komunala je preteklo leto zaključila pozitivno, kar 
se za javno podjetje tudi spodobi, predvsem pa so po najboljših 
močeh uresničili predvidene plane. Poleg dokončane sanacije odla
gališča Podhom z vgrajeno rastlinsko čistilno napravo so modern
izirali zajetje in vodohram v Bočni, tako da v celoti izpolnjuje zaht
evane tehnične predpise, vključno z  moderno pripravo za dezinfek
cijo pitne vode.

GOSPODARSTVO, IZ OBČIN

V začetku aprila bodo začeli gra
d iti sis tem  u m etn eg a  zasn e 
ževanja, trenu tno  so v  zaključni 
fazi p ridobivan ja  dokum entov, 
kar bo nekoliko ublažilo sedanjo 
odvisnost od naravno zapadlega 
snega. S predstavniki Mozirskega 
gaja so se že dogovorili o skupnem 
p o le tn em  n asto p u , tu r is te  pa  
bodo poskušali privabiti tudi s peš 
p o tm i in  k o lesarsk o  stezo  n a  
Mozirsko p lan ino . Brez dvom a 
sodi med edinstvene v  Evropi alp
ski v r t  A lpinetum  - Avrikelj, na  
višini 1380 metrov, katereganam - 
eravajo po  nekaj le tih  ponovno 
oživiti za obiskovalce.

Doslej se je zaradi 

neprimernega vremena z novo 

gondolo na Golte podalo le 

malo smučarjev

Skupaj z okoliškimi kmeti načrtu- 
jejo  spom ladi pri spodnji postaji 
gondolske žičnice v Žekovcu tržnico, 
kjer bodo slednji lahko ponudili svo
je domače izdelke, kot so savinjski 
želodec, nogavice iz domače volne 
in podobno. Občina Mozirje bo ta 
prizadevanja podprla v  sklopu pro
g ram a  Crpov, p rav i župan  Jože 
Kramer, ki si tudi sicer, mimo občin
skih pristojnosti, prizadeva za turis
tično oživitev edinega zimsko rek
reacijskega centra v  Zgornji Savin
jski dolini.

Blanka Kotnik, predstavnica last
nikov, upa, da jim ne bo tudi v  tem 
prim eru  birokracija  podaljševala 
postopkov in povzročala dodatnih 
stroškov. Skladno z novo celostno 
podobo “Golte Slovenija” pripravl
jajo nov propagandni material, s ka
terim  želijo predstaviti poletno tur
istično ponudbo Golt in širše oko
lice. Zaradi tega so navezali stike s 
tu ris tičn im i d ru š tv i in  osta lim i 
ponudniki turističnih storitev.

“Zavedamo se,” pravi Blanka Kot
nik, “da je potrebno gostom nuditi 
najširšo turistično ponudbo z enega 
mesta.” Trenutno obratuje v  hotelu 
na  Golteh prenovljena restavracija, 
v  letošn jem  le tu  n ačrtu je jo  tud i 
prenovo hotelskih sob, za delavce 
večjih podjetij iz okolice pa  že ob
likujejo razvedrilne programe.

Z izgradnjo povezovalnih kana
lov so v  preteklem  letu uspeli v 
Gornjem Gradu priključiti na  čistil
no napravo največje porabnike, 
tako d a  je na  javno kanalizacijo 
vezanih že okoli 70 odstotkov kra-

Nekateri zapustijo svoja vozila 

kar ob cesti...

(foto: F. Kotnik)

ja, individualne hiše pa so na  kanal
izacijo vezane preko greznic. Od 
lanskega leta sta  ostali na dolgu ce
loviti obnovi Žmavčeve in brvi na 
P rod  preko  D rete, v e n d a r je 
pom anjkanje denarja, ugotavlja 
d irek tor Niko Purnat, preprečilo 
prepotrebno obnovo brvi, ki zara
di dolgoletnega “krpanja” komaj še 
zagotavljata varen prehod.

V bližnji prihodnosti bo zaselku 
Križ nujno zagotoviti povezavo z 
gornjegrajskim vodovodnim siste
mom. Dejstvo je, pravi Purnat, da 
je voda iz Florjana občasno vprašlji
va. Z om ejevanjem km etijstva na 
področju  zajetja  bi zadevo sicer 
ublažili, vendar je poseg na  zaseb
nem zemljišču vedno občutljiva za
deva, zato j e optim alna rešitev kra
jevni vodovodni sistem z zadostni
mi količinami vode.

V zadnjih letih je bilo na  območju 
Zgornje Savinjske doline evidenti
ranih od 40 do 70 zapuščenih voz
il, ki so jim lastniki namenih “zad
nje počivališče” n e  sam o ob že 
znanih črnih odlagališčih, ampak 
tudi na  vidnejših mestih. Na komu

nalnem odlagališču Podhom starih 
avtom obilov  ne želijo  več sp re 
jemati, ker za kaj takega niso teh 
nično in kadrovsko dovolj močni.

Pravilnik o odlaganju nenevarnih 
odpadkov sicer n e  prepoveduje 
dovažanja vozil, v en d ar m orajo  
“lastn ik i” p red h o d n o  odstran iti 
olja, ak u m ula to rje , h lad ilne  te 
kočine in še kaj, kar se praviloma 
ne dogaja, Komunala pa  bi za tak
šne posege potrebovala dodatne 
prostore in oprem o. Niko Purnat 
poudarja, da so vsem občinam ra
zen Mozirju ponudili sofinanciran
je program aza tozadevno zbiranje 
in  so r tira n je . Po p red h o d n ih  
p o sto p k ih  ločevan ja  škodljiv ih  
delov bi lahko odpadne karoserije 
stiskali in  jih  prodajali kot sta ro  
železo.

Seveda pa ob ekološkem ni zane
marljivo pravno vprašanje, ki se po 
mnenju Pum ata kaže predvsem v 
evidencah odpisanih vozil. Teh ni
hče natančno ne vodi, zaradi težko 
ugotovljivega lastništva zavrženih 
avtomobilov pa  so že imeli opravi
ti s policijo. Za odvoz naj bi sicer 
poskrbela država preko m inistrst
va za okolje in prostor, koncesion
ar v  Gornjem Gradu je postalo pod
jetje Wolf iz Cankove, ki pa m ora 
dopolniti dokumentacijo. Za vozi
la brez lastnikov naj bi torej poskr
bela država.

Z novim pravilnikom je nujno za 
vsak odvržen avto napisati uraden 
zapisnik, vozilo z opozorilno etike
to naj bi lastnik odstranil v treh 
dneh, v nasprotnem primeru mu je 
to naloženo z odločbo. Če ni odzi
va, delo na njegove stroške opravi 
izvajalec, če pa lastnik ni ugotov
ljen, izdatki bremenijo davko
plačevalce. Po 45 dneh postane 
vozilo last občine, ki ima v primeru 
prodaje pravico do dela kupnine, 
potem ko je vozilo pregledal za to 
pooblaščeni cenilec.

(foto: Ciril Sem)
Savinjčan

LUCE OB SAVINU
.

Načelno za bazen
■

■
if f e

V Lučah opažajo, da so razvojno nekoliko zaostali, tako vsaj meni 
tajnik občine Ciril Rose in dodaja, da imajo srečo, ker njihova občina 
leži na pragu Logarske doline. V doglednem času naj bi posodobili 
cestno povezavo z Ljubljano preko Kranjskega Raka in tako izboljšali 
možnosti turističnega priliva.

Sevedapa to ne bo dovolj, zato vLučah razmišljajo, kako ljudi pripel
jati v  kraj in jim ponuditi različne oblike sprostitve. Ena od možnosti 
je prav gotovo bazen, ki naj bi ga dobili iz nemškega Grewenbroicha. 
Razgovori potekajo, Lučani si bodo zadevo tudi ogledali, občinski svet 
pa je načelni pristanek za gradnjo bazena že dal.

Savinjčan



SOLČAVA

Alarmnih naprav za 
Macesnikov plaz še 

vedno ni
M acesnikov p laz v P odolševi naj bi se  

premikal s  hitrostjo 1,5 metra v48  urah, ob 
m ili z im i in  ob ilic i dežja pa je postala  
zem eljska gmota vse bolj grozeča. Pano
ramska cesta pri Spodnjem Ošovniku je sko
raj neprevozna, ogromna količina kamen
ja in razmočene ilovice grozi, da bo prema
knila začasni most, tako da bo vožnja pre
ko njega kmalu onemogočena.

Plazišče sta  si pred novim letom ogledala Son
ja  Beseničar iz m inistrstva za okolje in prostor 
in Brane Vlaj iz takrat še skupnega ministrstva 
za prom et in zveze te r  obljubila skorajšnjo na
mestitev alarm nih naprav.

Zgodilo se ni nič, ljudje v  Podolševi in  Solčavi 
so razočaran i nad  počasnostjo  odgovornih . 
Strah ljudi je upravičen in razumljiv, solčavski 
župan Vojko Klemenšekpa je vse bolj prepričan, 
da  jih država postavlja n a  stranski tir.

Zavedajo se, d a je  reševanje premoženja in lju
di v  Logu pod  M angrtom p red nostna  naloga 
države, v e n d a r zarad i tega razočaran je  nad 
raznimi komisijami, ki si plazišče ogledujejo že 
celo desetletje, ni nič manjše.

Vse kaže, je prepričan  Klemenšek, da  na pris
tojnih m inistrstvih ne  razumejo, da  se lahko v 
Podolševi in Solčavi ponovi loška katastrofa z 
enakim i ozirom a še usodnejšimi posledicami.

Savinjčan

K  O M S N T J R & M  O

Brezbrižnost v fotelju
Potres v komaj prepoznavni državi Južne Amerike ali poplava nekje na indijski podce

lini sta dogodka, ki gledalce v foteljih pred televizijskimi zasloni puščata precej ravn
odušne. Neprijetna reč sicer, vendar se dogaja in dovolj je  oddaljena, da celo obupani 
obrazi tavajočih izgubljencev ne vzbujajoposebnega sočutja. Malce boljšo ljudjepretrese
ni, ko se podobne tragedije dogajajo v njim bližnjem prostoru in času. Ko bi se kaj podo
bnega lahko zgodilo ali se celo dogaja v slovenskem Kašlju, bi kazalo v fotelju vsaj noge 
skrčiti, zaradi boljšega občutka in morebiti celo lastne varnosti.

Tako pa nič. Slovenci sicer znamo trepetati ob dragihpodvigih raznih ekstremistov, manj 
pa smo dovzetni za težave lastne okolice in ljudi, s katerimi delimo življenjski prostor in 
tudi državo. Slednje smo pravzaprav mi, vsaj takrat, ko je  potrebno plačevati davke, v 
ostalih obdobjih pa  je  za večino preprostežev država pojem, s katerim sije bolje ne križati 
poti. Zanimivo je, da so tudi tisti, ki so “država ”, podobnega mnenja. Tako vsaj, razočara
ni in preplašeni, menijo v Solčavi.

Žuganje narave se je  zgodilo v Logu pod Mangrtom, naslednja ponovitev se bo očitno 
morala zgoditi v Podolševi. Morala zato, ker država že deset let pripravlja “učene” študije 
in se po vseh mukah dokoplje do spoznanja, da to, karje počela deset let, ni tisto, s čimer 
bi lahko ustavili premikajočo gmoto. Kajje torej tisto, ne ve nihče -  morebiti bi lahko še 
največ povedali domačini. Seveda, če bi jih  kdo vprašal.

Navsezadnje je  že namestitev obljubljenih alarmnih naprav očitno prevelik zalogaj, ob 
dejstvu, da za kaj takega nihče ni pristojen. Na ministrstvu za okolje in prostor so me 
prijazno podučili, da oni niso tisti, ampak da so to Presečnikovi cestarji. Vrag me poci- 
traj, v čigavem imenu se je  torej Sonja Beseničar vsa ta leta mučila v visokih petah po 
solčavskem snegu in blatu.

Damjan Križnik, iz  kabineta prometnega ministra Jakoba Presečnika, je  bil sicer 
pripravljen delili z  mano presenečenje, vendar ne v četrtek. To je  dan, ko se zberejo min
istri in se, vneti za narodov blagor s podaniki vred, ne pustijo motiti. Sicer pa  je  solčavsko 
zakotje že tako navajeno čakati -  dejstvo, da so ljudje vključno z  županom Klemenškom 
razočarani nad ravnanjem odgovornih, pa tako nikogar ne vznemirja.

In če bo postala Solčava preteklost, se zopet ne bo nihče vznemirjal. Novinarji bomo 
pametni, tako kot vedno, pristojni se bodo začudeno sprenevedali, tako kot vedno. More
biti bodo celo gledalci še naprej vztrajali pred televizijskimi zasloni. Ko bo Solčava trag
ično središče Slovenije...

Savinjčan

> ----------------------------------------------------------------------------- ------- -----------------------------



c IZ OBČIN, ORGANIZACIJE D
NAZARJE

Gradnja športne dvorane tik pred zaključkom
Delavci podjetja CM Celje v  teh dneh zaključujejo gradbena in ostala dela na novi športni dvorani pri osnovni šoli v Nazarjah. Zaključek 

omenjene investicije je bil sprva predviden že konec lanskega leta, vendar neugodne vremenske razmere v poznem jesenskem času izva
jalcem niso dopuščale, da bi spoštovali prvotno dogovorjene termine. Šolska dvorana naj bi tako doživela svojo otvoritev v drugi polovici 
februarja.

Kot je znano, je Občina Nazarje v letu 1998 pris
topila k rekonstrukciji in dozidavi šolskega objek
ta, v  projekt pa  je bila vključena tudi gradnja tel
ovadnice. Na pobudo društev in organizacij se je 
občinaodločila, da namesto običajne telovadnice 
za šolske potrebe zgradi sodobno športno dvo
rano, ki bo poleg športne vzgoje osnovnošolcev

in  m alčkov iz v r tc a  om ogočala rekreacijo  
občanov Zgornje Savinjske, tekmovalni šport in 
številne druge prireditve kulturnega, zabavnega 
in družabnega značaja, za katere (razen na pros
tem) v dolini doslej ni bilo ustreznega objekta.

Ko je za omenjeni projekt maja 1999 »prižgal 
zeleno luč« tudi nazarski občinski svet, je stekla 
izdelava novih projektov in odkup dodatnih zem
ljišč. Gradbena dela so stekla v  letu 2000, vendar 
iz prej navedenih razlogov niso bila zaključena, 
saj bi bilo polaganje parketa včasu izjemno visoke 
vlage enostavno preveč rizično. V kolikor ne bo 
večjih zapletov, bo tehnični pregled športne dvo
rane opravljen v  prihodnjem  tednu.

Vadbena površina  v  dvoran i obsega 1.056

LJUBNO OB SAVINJI

Z muzejsko zbirko želijo Ljubenci še bolj ohran
iti izročilo splavarjenja in obenem dopolniti tur
istično ponudbo Zgornje Savinjske doline. V pre
teklih letih so ljubenski flosarji navezali pristne 
stike z evropskimi kolegi, muzejska zbirka naj bi 
imela mednarodni značaj, saj bodo v  posebnem 
delu predstavljene pobude in splavarski predmeti 
iz celotnega območja Evrope in ostalega sveta.

kvadratnih metrov, poleg nje pa je v pritličju ob
jekta še p rostor za shram bo orodja, vhod za 
gledalce s stopniščem, vhod za uporabnike dvo
rane z garderobo in sanitarijami, prostor za prvo 
pomoč in sanitarije za osebe na invalidskih voz
ičkih. V nadstropju je urejen dostop za gledalce 
nazložljive tribune, sanitarije za gledalce, prehod

iz šolskega objekta, dva kabineta za pedagoge, 
garderobe in sanitarije za učence ter stopnišče v 
vadbeni prostor.

Potencialne možnosti za uporabo športne dvo
rane (zaradi lažje predstave velja povedati, da bo 
v njej rokom etno igrišče velikosti 20 krat 40 
metrov) so številne. Po dopoldanskem pouku 
športne vzgoje, ki bo lahko organizirana v treh 
vadbenih skupinah, bo popoldanski čas na voljo 
za rekreacijo občanov bodisi preko posameznih 
društev bodisi preko gospodarskih organizacij. 
Zgornja Savinjska dolina bo (končno) dobila ob
jekt, v  katerem  bo mogoče organizirati tekme 
državnega ranga, kar pomeni, da bodo dani tudi 
osnovni pogoji za začetek razvoja tekmovalnega

Na Ljubnem so prepričani, da gre za praktični 
primer povezovanja kulturno-etnološkega in tu
rističnega produkta, na katerem bo kraj gradil 
razvoj v prihodnje. Flosarski muzej naj bi bil za
četek širšega evropskega projekta, ki naj bi tudi s 
pomočjo programa prekomejnega sodelovanja 
zaživel v letošnjem letu.

športa(naprim er rokometa, košarke, odbojke...).
Dvorana v  Nazarjah bo nenazadnje primerna 

tudi za prom ocijske ozirom a sejemske p red 
stavitve gospodarskih subjektov ter ostale oblike 
komercialnih aktivnosti vključno z javnimi med
ijskimi oddajami. Po besedah nazarskega župana 
Ivana Puntata bo upravljanje z novim objektom 
prevzelo občinsko podjetje Dom, ki bo skrbelo za 
čim boljšo izkoriščenost razpoložljivih prostorov.

Po neuradnih informacijah naj bi bila prva pr
ireditev v nazarski športni dvorani sredi februar- 
ja, in sicer rokom etna tekm a med Pivovarno 
Laško in enim od ostalih slovenskih prvoligašev. 
Pred iztekom meseca naj bi omenjeni tekmi sledi
la še uradna otvoritvena slovesnost z udeležbo 
visokih predstavnikov države, na kateri naj bi ob 
pestrem kulturnem programu predstavili najra
zličnejše možnosti uporabe novega objekta.

Franci Kotnik

SVET STARŠEV OŠ MOZIRJE

Nepravično
razdeljevanje

štipendij
Na pobudo številnih staršev osnovnošol

skih otrok je svet staršev pri mozirski os
novni šo li na seji konec novembra sprejel 
sklep o zbiranju pisnih pobud za spremem
bo kriterijev za dodeljevanje republiških  
štipendij. Njihovo mnenje je, da kriteriji za 
dodeljevanje republiških štipendij ne bi 
sm eli biti enaki za vse dijake, vajence in  štu
dente, ne glede na oddaljenost stalnega bi
vališča od kraja šolanja.

To oddaljenost bi morale pristojne komisije 
upoštevati že pri postavitvi višine cenzusa, saj 
ima veliko vlogo pri višini stroškov, s katerimi se 
učenci soočajo. Pri ugotavljanju izpolnjevanja 
materialnih pogojev je sedaj postavljen enak kri
terij za vse, ne glede na to, ali dijak, vajenec ali 
študent šolanje opravlja vkraju stalnega bivališča 
ali izven njega.

Svet bo zato zbiral pisne pobude za spremem
bo pravilnikao dodeljevanju republiških štipend
ij , v  katerem naj bi se kot dodaten kriterij upošte
vala tudi oddaljenost kraja šolanja. Pobude bodo 
nato naslovili na Ministrstvo za delo, družino in 
socialne zadeve RS, Zavod za zaposlovanje RS in 
poslanca Mirka Zamernika.

Športna dvorana se lepo vklaplja v nazarski šolski kompleks (foto: F. Kotnik)

©

Razvojne pobude preko flosarije
Zametki projekta postavitve muzejske zbirke flosarstva na Ljubnem so se porodili po 

ogledu mednarodnega splavarskega muzeja v španskem kraju Pablo de Segur in pogovorih 
s potomci avstrijskih splavarjev iz mesta Drau pri Spittalu.



INTERVJU: DARKO REPENŠEK, NAČELNIK UPRAVNE ENOTE MOZIRJE

“ Res je, da sem človek brez dlake na jeziku”
Prof. Darko Repenšek je človek brez dlake na jeziku. Službeno dosleden, zaradi tega pri nekaterih ne najbolj priljubljen, terja isto tudi 

od sodelavcev in  vseh, k i tako ali drugače “morajo” delati z njim. Zaveda se, da je državni uradnik, torej v službi državljanov in ne, kot se 
pogosto dogaja, obratno.

• Z vzpostavitvijo lokalne  
samouprave je bila jasno začr
tana razmejitev pristojnosti med 
državo in novimi občinami. Po 
šestih letih je še vedno precej lju
di, ki vse skupaj mečejo v isti koš, 
kot da za upravne enote še niso 
slišali.

1.1.1995sovSloveniji,skladnozza- 
konom o upravi, začele delati upravne 
enote, med njimi tudi mozirska, ki 
posluje za območje bivše občine 
Mozirje. Referendumsko izražena vol
ja ljudi iz Zgornje Savinjske doline je 
sprejela odločitev o ustanovitvi petih 
občin na območju bivše občine Mozir
je, katerim se je pozneje pridružila še 
Solčava. Upravna enota kot izpostava 
države na lokalnem teritoriju pokriva 
v našem primeru šest občin.

Od samega začetka je bilo med obča
ni čutiti nepoznavanje razmejitve pris
tojnosti med občinami in upravno 
enoto (v nadaljevanju UE). Prvič zara
di samega pojma in drugič, ker se obči
na Mozirje in UE nahajata v isti zgrad
bi. Nič čudnega, da občani še danes 
rečejo, da gredo na občino, čeprav 
dejansko prihajajo naUE. Pri tem pog
osto mečejo v isti koš tudi upravo za 
družbene prihodke.

Torej, z organizacijo UE je bilo zago
tovljeno racionalno in učinkovito 
opravljanje z zakonom določenih na
log državne uprave. Lokalne skupnos
ti pa imajo v  svojih pristojnostih za
deve lokalnega značaja in nimajo veze 
z pristojnostm i države. Razen v 
primeru, da država na lokalne skup
nosti s posebnim zakonom prenese 
določene pristojnosti. Dejavnosti, ki 
se izvajajo na nivoju občin, se tičejo 
prebivalcev konkretne lokalne skup
nosti, sicer pa je pravica do lokalne 
samouprave z ustavo zajamčena kate
gorija državljanov.

Dejstvo je, da so lokalne skupnosti 
eden od temeljev vsake demokratične 
ureditve. Imajo dem okratično iz
voljene organe odločanja in visoko 
stopnjo avtonomije glede svojih pris
tojnosti, načina in sredstev za izvajan- 
je teh pristojnosti. V UE izvajamo z za
konom  določene zadeve, ki so 
državnega značaja. Odločamo o up
ravni stvari na prvi stopnji, to se pravi, 
da imamo zelo ločene pristojnosti 
glede na pristojnosti občin.

• Lepo povedano, vendar se bo
jim, da se bo navaden občan še 
vedno jezil na lastno občino, ker 
mu glede na pristojnosti ne more 
izdati dokumentov, ki jih v vsak

danjem življenju največkrat 
potrebuje. Po njegovem potne lis
tine in osebne izkaznice še vedno 
urejajo na Občini Mozirje.

Občan tako pravi, vresnici pa gre za 
UE. Naštete storitve sov izključni pris
tojnosti države oziroma UE. Gre za po
dročje upravnih notranjih zadev. To 
so stvari, ki jih bolj obrobno poučeni 
državljani premalo poznajo. Ljudje 
vse gledajo skozi to, kje vozilo regis
trirajo, kje podaljšajo vozniško do
voljenje, pridobijo potno listino, pri
javijo prebivališče, dobijo rojstni ali 
mrliški list in tako dalje.

Našteto se lahko pridobi samo na 
UE. Ne moremo pričakovati, da bi 
lokalne skupnosti za svoje občane 
opravljale vse te storitve. 111 gre pre
prosto za predrag projekt in preobčut

ljivo bazo osebnih podatkov, ki so 
povezani s podatkovno bazo na min
istrstvu za notranje zadeve. Gre za 
predrago tehnologijo, da bi se inštali
rala po naših izpostavah na krajevnih 
uradih.

Ker pa želimo državo kar najbolj 
približati ljudem, ravno v  letošnjem 
letu prehaj amo v informatizacijo kra
jevnih uradov. S tem bodo državljani 
na izpostavah vendarle lahko pridobi
li tudi določene listine, ki so vezane na 
predhoden vpogled v bazo podatkov 
preko računalnika. So seveda še druge 
pristojnosti, ki jih ni mogoče opravl
jati na občinah, najbolj izstopajoč 
primer je pridobivanje lokacijskega in 
gradbenega dovoljenja. Gre za znan 
primer oziroma spor med državo in 
občinami iz leta 1995.

Občine so ves čas očitale državi, da 
si je preko UE vzela pravico razpola
ganja s prostorom. Suvereno in strok
ovno trdim, da je takšna trditev iz trte 
izvita. Sedaj se že razume pojmovan

je poseganja v prostor na pravilen 
način. Občine s sprejemanjem prostor
skih planskih aktov dejansko določa
jo in odločajo o svojem prostoru in 
šele odloki, ki urejajo prostor, so pod
laga upravni enoti, da na osnovi teh 
listin izda lokacijsko in gradbeno do
voljenje, po vseh z zakonom predhod
no izvedenih postopkih.

V upravni enoti Mozirje se vseskozi 
trudimo, da bi čim bolje sodelovali z 
lokalnimi skupnostmi, da ne bi izva
jali zgolj in samo formalnih postopk
ov, ki so v pristojnosti države in UE. 
Skratka, da bi občinam in ljudem na 
najenostavnejši način pomagali priti 
do določenih listin in dokumentov, ki 
so nujno potrebni za življenje v 
določenem prostoru.

• Velikokrat ste do dela in

postopkov, ki jih vodijo občine, 
precej kritični. Potemtakem  
sodelovanje vendarle ni tako 
zgledno, kot se zdi na prvi pogled?

Torej, želim poudariti, da je 
sodelovanje še vedno dobro. Pogosto 
pa prihaja do določenih nasprotij, ki 
soposledicadejstva, da se občani ven
omer oglašajo pri nas zaradi zadev, ki 
so izven naših pristojnosti. Izhajam iz 
prostorskoplanske dokumentacije. 
Poglejte, občani, ki prihajajo k nam, 
želijo graditi, si postaviti obratovalni
co, skratka, želijo nekaj postoriti zase, 
pa jim šele mi povemo, da stvar v 
danem prostoru ni ali trenutno ni izv
edljiva.

In zaradi tega sem že večkrat, vaša 
ugotovitev je na  mestu, nam eril 
kritično puščico na občine, ker pač 
nimajo korektno urejenih odlokov, s 
katerimi urejajo svoj prostor. Resnica 
je, da so vse občine kmalu pristopile 
k dopolnjevanju aktov, in res je tudi, 
da postopki še niso končani. Zaradi

objektivnih razlogov ali pa tudi ne! 
Dejstvo je, da mi občanom ne moremo 
dovoliti posega v prostor, dokler 
občine nimajo sprejetih prostorsko 
ureditvenih dokumentov.

Včasih sem nekoliko slabe volje, ker 
občani ne razumejo, da bodo morali 
svoje želje izraziti na občinah. Upam 
si trditi, da smo v preteklih letih, 
ravno zaradi potreb in razvoja Zgorn
je Savinjske doline, prednostno 
obravnavali zadeve, ki so se nanašale 
na delo občin. Ko pa pričakujemo od 
njih, da se v določeni zadevi, kjer je 
očiten interes celotne doline, odzove
jo hitro in učinkovito, se dogaja, da se 
njihovi odzivi vlečejo kot jara kača.

Konkretna zadeva je bila in še ved
no je prej omenjen primer informa
tizacije krajevnih uradov. Na to temo 
sem imel lani, že v začetku novembra, 
z župani sestanek z namenom, da pro
jekt, ki ga vodimo skupaj s Centrom 
vlade za informatiko in ministrstvom 
za notranje zadeve, speljemo v  najkra
jšem času. Trenutno so za ta namen 
razpoložljiva potrebna sredstva, ker je 
tudi interes države, da se krajevni ura
di informatizirajo.

Županom sem temeljito predstavil 
finančno konstrukcijo projekta, za 
nadaljnje razgovore z omenjenim cen
trom vlade pa potrebujem njihove pis
ne potrditve in privolitve k izvedbi 
tega projekta. Do danes (15.1.2001, 
op. EMS) teh soglasij še vedno nimam 
in to kljub številnim opominom.

Ko prihaja do takšnih stvari, gov
orim o enostranski zainteresiranosti 
ali morda celo odgovornosti in takrat 
sem dobesedno jezen. Seveda pamoja 
kritika ni namenjena samo občinam, 
tu je še obrtno-podjetniška zbornica, 
ki bi tudi lahko včasih kaj postorila. 
Narobe bi bilo razumeti, da kljub vse
mu ne delamo dobro -  samo opo
zarjam na primere, ki zavirajo naše 
delo.

• Lahko razumem, da odgovor
ni po občinah delujejo neodgovor
no. Ali je mogoče del resnice tudi, 
da občine nimajo posebno strok
ovnega kadra?

(premislek) Res je, da sem človek 
brez dlake na jeziku. Torej bom tudi v 
tem primeru konkreten. Drži, da smo 
leta 1995 prevzeli večino kadra, ki je 
bil dotlej zaposlen na Občini Mozirje. 
Dejstvo je, da smo naredili selekcijo, 
in dejstvo je, da vupravni enoti izred
no veliko vlagamo v izobraževanje in 
usposabljanje kadrov. Je pa to, kar 
pravite, tudi resnica, saj pogosto ugo-



tavljam o, d a  občine, g lede n a  svojo m ajhnost in  
om ejene m ožnosti p ri zaposlovanju, dejansko ne 
razpolagajo z dovolj strokovnim kadrom. Kadrom, 
ki bi zagotavljal, da se prenekateri projekt ali zade
va  spelje hitreje.

Ravno zaradi tega lokalnim  skupnostim  nism o 
nikoli odklanjali strokovne pomoči. In ne nazadnje, 
po letu 1995 sta  bila občinska kadrovska politika in 
zaposlovan je  m n o g o k ra t bolj s tran k a rsk o  n a r
avnana in  manj strokovno. Odraz tega se vidi danes. 
Zavedam se teže svojih besed, vendar to je resnica, 
ki je nekateri ne želijo ali nočejo priznati. Navsezad
nje odraz tega stanja občutim o na  upravni enoti pri 
svojem delu.

• Z nastankom novih občin se je geografsko 
zaokrožen prostor Zgornje Savinjske doline 
na nek način razbil...

Ja, še kot predsednik komisije za lokalno samou
pravo pri bivši občini sem  bil m nenja, da bi bilo na
jbolj prav, če bi dali bivšim krajevnim  skupnostim  
definirani status, predvsem  glede financiranja. Mis
lim, da bi zadeve v veliki m eri rešili. Po mojem m nen
ju  je bila napaka takra tne ureditve, da enote niso 
im ele jasno opredeljenih virov financiranja. Ne gre 
pozabiti, d a  so krajevne skupnosti znale vsak prido
bljeni to lar nekajkrat oplem enititi.

Trdim, da  jerazdrobljenost vneka terih  elementih 
takšnega ali drugačnega življenja pustila povsem ev
identne pozitivne učinke. Š opa seveda na  drugi stra
n i težave, govorim  v  luči dejstva, da  je Zgornja Sav- 
injskadolinazaokroženageografskacelota, torej na 
tem  obm očju ne m ore prihaja ti do neke razdrob
ljenosti v  smislu zapiranja za občinske plotove. Za- 
pečkarstvo, ki ga je m ogoče zaznati, dejansko hro
mi določena razvojna področja. Mislim predvsem  na 
turizem.

Polna usta imamo razvoja, vendar se bojim, da ve
likokrat ravno zaradi zapiranja za vaške plotove raz
voj ne  gre v  smer, ki bi bila zaradi naravnih danosti, 
raznih  potencialov in ljudi m ožna in še bolj nujna. 
D okler bodo neka teri razm išljali s plašnicam i na  
očeh, Zgornja Savinjska dolina n e  bo dosegla tiste
ga, kar si teoretično vsi strašno želimo.

• Ste lahko bolj konkretni?
Že ustanavljanje turistično-inform ativnih centrov 

in  gospodarskih interesnih  združenj te r  ne vem česa 
vsega še n a  področju turizm a kaže, da se vsi, ki v  
Zgornji Savinjski dolini delajo n a  tem  področju, ne 
m orejo dogovoriti, kako pravzaprav bi organizirah 
to  zgornjesavinjsko turistično organiziranost. Ves 
čas se kaže pripravljenost nekega sofinanciranja pri 
u stanovnih  vložkih, nekega sodelovanja, ko pa je 
po trebno  postaviti piko n a  i, se skoraj pravilom a 
naredi korak nazaj. To je eden  plastičnih prim erov 
zgornjesavinjske ozkosti.

•Vas župani kdaj prosijo za nasvet ali pomoč?
Posebnih pobud s strani županov ni. Priznavajo pa, 

d a  so naše analize s področja turizm a, gostinstva, 
trgovine, podjetništva, in še fesa, ki smo jih pripravi
li v  zadnjih letih, dobre in  sm iselne. Včasih imam 
občutek, d a  kateri od županov ah županj a ljubosum
no gledajo n a  funkcijo načelnika upravne enote in 
si n e  dajo  kaj po seb n eg a  svetovati. Kar storim , 
storim  dobronam erno.

• Življenje občanov je v veliki meri odvisno od

občin, zato je prav, da se za hip pomudiva še 
pri njih. Gre za to, da nekateri uspešni podjet
niki odhajajo iz doline zaradi neurejenih pros
torskih dokumentov. Ali ni ob dejstvu, da vse 
občine živijo od zagotovljene finančne  
izravnave, to znak za alarm?

Trdno sem  prepričan, da se občine zavedajo pom
ena  ah dejstva, d a  imajo na svojem območju kar se 
d a  dobro stoječe gospodarstvo. Zaradi njih je lahko 
delom a zajetnejša tudi proračunska vreča. Dejstvo 
je, da prostorskoplanskih dokum entov še nobena

Foto: C iril Sem

občina n i dokončno sprejela ozirom a dopolnila, kar 
seveda pomeni, da podjetniki odhajajo ah pa o tem  
n a  glas razmišljajo. To ni dobro, ne m orem  pa na 
svoja ram ena sprejeti kritike, ki m i jo pogosto, a 
neupravičeno, nam enjajo občani Zgornje Savinjske 
doline.

Ob ta k ih  d o g o d k ih  n ik ak o r n e  gre čakati 
prekrižanih rok, temveč je potrebno dejansko pri

tisniti na  vse odgovorne za izdelavo prostorskih do
kumentov. Občine pri tem  uporabljajo zunanje sode
lavce oziroma posameznike, v  lastnem  interesu bi 
m orale storiti vse, da se ti dokum enti pripravijo čim 
hitreje. Strinjam se, da je zadeva alarm antna, zato 
je skrajni čas, da se te zadeve uredijo.

In  ne nazadn je  se v  upravni eno ti večkrat išče 
dežurnega krivca tud i zaradi počasnega vodenja 
denacionalizacijskih postopkov. Kot prim er nava
jam  prihovsko gmajno, kjer postopek teče in je delo
m a  že zaključen. V tem  p rim eru  za upočasnitev  
postopka n ista krivi občina ali UE. Tudi upravičenci 
v  postopku znajo z uporabo vseh pravnih rednih  in 
izrednih sredstev zavlačevati do neskončnosti.

• Gospodarska tranzicija dobiva počasi konk
retno podobo tudi v Zgornji Savinjski dolini. Se 
strinjate, da je vnekaterih podjetjih kapital še 
vedno socialističnega izvora?

Ta ugotovitev verjetno drži. Ne samo za to dolino, 
temveč za celotno Slovenijo.

• Po desetih letih tržnega sistema!?
V tem  času bi bilo po trebno  p rav  za vse jasno

določiti lastništvo in  lastnike, po tem  bi se ti, dom
nevam, obnašah kot dobri gospodarji.

• Ključno vprašanje denacionalizacije v 
Zgornji Savinjski dolini se nanaša na vračilo 
cerkvenega premoženja, konkretno gozdov.

Na območju UE Mozirje je za Radovljico drugi na
jvečji zahtevek, ki ga je vložila ljubljanska nadškof
ija. V letu 1999 smo pospešeno delali n a  vodenju 
postopka vračila premoženja. S presojo ustavnega 
sodišča prem oženja verskih  skupnosti ni mogoče 
enačiti s prem oženjem  fevdalnega izvora, torej je  
Cerkev upravičena do vrnitve odvzete lastnine.

Pri UE Mozirje se zahtevek za vračilo nanaša na 
11.254 hektarjev kmetijskih zemljišč in  gozdov. Pri 
vodenju tega postopka smo naleteli n a  vrsto  ovir, ki 
jih m oram o rešiti kot predhodna vprašanja. Kljub 
tem u lahko trdim , da  smo zelo strokovno, odgovor
no in resno, tudi zaradi zavedanja politične teže tega 
vprašanja, vodih postopke in jih še vodimo. Izdali 
smo štiri delne odločbe. Po nacionalizaciji so bile 
zgrajene številne gozdne ceste, ki brem enijo vrači
lo, ozirom a m ora biti predhodno rešeno vprašanje 
odm ere teh cestišč.

Občine so z odloki prevzele te ceste v  svojo last in 
posest, torej bi m orale naročiti odm ere. Šele potem  
bomo lahko zaključili te  postopke in nadškofiji vrnili 
gozdove, do katerih je po zakonu o denacionalizac
iji u p rav ičena . Občine bom o pon o v n o  pozvali, 
tokrat zadnjič, d a  se opredelijo do teh  izmer. Če ne 
bodo pokazale interesa, z naročilom  geodetskih iz
mer, bom o pospešeno vrnili to premoženje. V nad
aljevanju naj p rih a ja  do u re ja n ja  razm erij m ed  
ljubljansko nadškofijo in  lokalnimi skupnostmi.

• Torej občine zavirajo vračilo cerkvenega 
premoženja?

V tej fazi, da! Ne glede n a  objektivne okoliščine in 
dejstvo, da bi bilo smiselno s strani občin že v  pre
teklosti terjati denar od države za plačilo dragih ge
odetskih odm er, so lokalne skupnosti tiste, ki zavi
rajo vračilo gozdov ljubljanski nadškofiji, čeprav je 
mogoče njihov interes tudi razumeti.

• Kaj pa zahtevki agrarnih oziroma pašnih 
skupnosti?

T renu tn i pod a tk i kažejo , d a  sm o po zakonu o 
ponovni vzpostavitvi agrarnih skupnosti te r vračan
ju njihovega prem oženja in pravic (vloženih je bilo 
36 zahtevkov) pravnom očno zaključili 30 postopk
ov. Na nacionaliziranih zemljiščih je bilo v  vseh teh  
letih postavljeno ogrom no objektov, ki so pretežno 
v  lasti planincev, lovcev in pašnih skupnosti.

Vsi ti objekti so bili, po dom ače povedano, postav
ljeni na  črno, d a  sploh stojijo, je bilo za m noge ugo
to v lje n o  še le  v  p o s to p k ih  d en a c io n a liza c ije . 
Premoženja, nakaterem  ti objekti stojijo, ni mogoče 
vrniti, potrebno pa je odm eriti stavbna zemljišča in 
pripadajoča funkcionalna zemljišča. To so dolgotra
jni in dragi postopki. Poleg tega naše izdane odločbe 
o določitvi funkcionalnih zemljišč upravičenci ne
prestano zavračajo, se nanje pritožujejo in zaradi 
tega so ti postopki sorazm erno dolgi.

• Na čigavo finančno breme?
N ajvečkrat tistega , ki v  denacionalizacijskem  

postopku uveljavlja svoje pravice.
• V tem primeru pašne skupnosti?
Tako je.
• Malo za šalo: bo torej s cerkvenim  

premoženjem v Zgornji Savinjski dolini razpo
lagal Vatikan?

(prem islek) Naj gre za šalo ali zares -  tega vpraš
anja ne želim komentirati!

Pogovarjal se Je Edi Mavrič - Savinjčan

"Polna usta Imamo razvoja, vendar se bojim, da velikokrat ravno zaradi zapiranja 

za vaške plotove razvoj ne gre v smer, ki bi bila zaradi naravnih danosti, raznih 

potencialov In ljudi možna in še bolj nujna.”



POTNI LISTI PO NOVEM

Nič več otrok v potnih listih 
staršev

Petega avgusta lani je začel veljati nov Zakon o potnih listinah  
državljanov Republike Slovenije. Ena izm ed ostalih bistvenih nov
osti je, da vpis otrok v potne listine staršev ni več mogoč. Otrok 
mora torej pridobiti svoj potni list ozirom a ga zanj pridobijo star
ši ali zakoniti zastopniki. Glede na starost je različna tudi vel
javnost potnih listov: do 4. leta starosti dve leti, od 4. do 18. leta 
starosti pet let, od 18. leta starosti pa deset let.

STROJNI KROŽEK ZGORNJE SAVINJSKE 
DOLINE

Zmanjševanje stroškov
Strojni krožek Zgornje Savinjske doline je bil ustanovljen pred sed

mimi leti, prvenstveno zaradi zmanjševanja stroškov in cenejše kmet
ijske pridelave. Krožek deluje po avstrijskem vzorcu preko kmetijske 
svetovalne službe.

Že tretje leto pa skrbi za medsebojno koordinacijo vodja Rafko Kerz- 
nar iz Šmiklavža. Trenutno je v krožek vključenih 192 članov iz celotne 
Zgornje Savinjske doline. Poleg medsebojnih strojnih storitev organ
izirajo na terenu tehnične preglede za traktorje in delovne stroje ter 
skrbijo za preventivna predavanja.

Savinjčan

ROTARY KLUB CELJE

Humanitarni boj proti 
celebralni paralizi

Rotary je m ednarodna organizacija  oseb  iz  p ok licn ega  in  
poslovnega življenja, k i si prizadevajo za humanitarno pomoč, mir 
in sporazumevanje z dobro voljo med ljudmi vsega sveta. Rotary 
klub Celje je eden izm ed šestnajstih Rotary klubov v Sloveniji, ki 
delujejo v distriktu 1910, le-ta pa združuje 110 klubov iz Avstrije, 
Madžarske, Hrvaške, BIH in Slovenije. Celjski rotarijanci so svoje 
dosedanje delovanje in letošnje načrte predstavili na nedavni tisk
ovni konferenci.

Za potni list, osebno izkaznico in 
ostale listine velja, da morajo izka
zovati dejansko stanje posamezni
ka, saj se le tako lahko uporabljajo 
kot iden tifikacijsk i dokum enti. 
Zato velja, da  jih je treba ob spre
membi na  prim er osebnega imena 
ali naslova zamenjati, enako pa vel
ja tudi v  primeru, ko fotografija ne 
kaže več prave podobe oziroma je 
listina poškodovana, izrabljena ali 
iz kakšnega drugega razloga neup
orabna. Listine n i dovoljeno za
staviti ali jo vzeti v  jamstvo.

Nov zakon o potnih listinah pred
videva, da bi s 1. januarjem  2001 v 
Sloveniji pričeli z izdajo novih pot
nih listov. Zaradi velikega števila 
ponarejenih potnih listov se dose- 
danji niso izkazali za najboljše, zato 
je novpotni list precej bolj dodelan. 
Im a ka r 25 zaščitnih elem entov, 
posebna pozornost pa je posveče
n a  personalni strani, kjer so oseb-

MOZIRJE

O rganizatorji želijo z letošnjim i 
p r i r e d i tv a m i p r e d s ta v i t i  tu d i 
sprem ljevaln i p rog ram  - v galeri
ji bodo o troci iz osnovne šole in 
v rtca  p redstav ili izdelke na  tem o 
pusta, ženske se bodo predstavile  
s kulinaričnim i dobrotam i.

L ansko le tna  s lab a  izk u šn ja  je 
b o tro v ala  ločitv i p u stn eg a  p ro 
g ra m a  od  zab a v n e  p r ire d itv e , 
p ra v i R o b e rt K lem enak , v o d ja  
železnega reperto arja .

V Mozirju bodo s p redstavitv ijo

ni podatki in fotografija. Prav ta  
stran je bila pri sedanjih potnih lis
tih največkrat predm et ponarejan
ja.

Zaradi tehničnih težav in dodat
nih testiranj materialov novih pot
nih listov še ni mogoče dobiti. Po 
informacijah Upravne enote Mozir
je oziroma Ministrstva za notranje 
zadeve naj bi bil projekt zamenjave 
potnih listov pripravljen za izved
bo do pomladi letošnjega leta. Se
danji potni listi bodo veljali še dve 
leti od uveljavitve zakona, torej do
5. avgusta 2002.

In še opozorilo: državljanu, ki v 
obdobju petih let izgubi, pogreši ali 
odtuji dva ali več potnih listov, se izda 
potni list z veljavnostjo samo enega 
leta, če ne dokaže, da je sam s potno 
listino skrbno ravnal in je odtujitev 
prijavil kot kaznivo dejanje.

Franci Kotnik

pustn ih  šeg in običajev skozi sto 
le t ja  in  p o d e li tv ijo  p r iz n a n j 
zaslužnim  pustnakom  nadaljeva
li s to le tno  tradicijo in kot se spo
dobi v času pustn ih  norčij prevze
li občinsko oblast.

V torek  27. februarja  se bodo na 
o s re d n ji  k a rn e v a ls k i  p o v o rk i 
p re d s ta v ile  p u s tn e  sk u p in e  iz 
Mozirja in okolice, p rid ružili pa 
se jim  bodo  p u stnak i iz o sta lih  
krajev Slovenije.

Organizacija rotarijcev temelji na 
v isok ih  e tn ičn ih  načelih  in  p r i
jateljstvu, kar člane zavezuje k med
sebojni pomoči, pridobivanju novih 
znanj, informacij in spoznanj, hkra
ti pa tudi s sleherni dejavnosti, ki je 
v  korist širši skupnosti.

Najpomembnejša dejavnost vsa
kega Rotary kluba (na svetu jih je 
več kot 25 tisoč v  170 državah) je 
humanitarnost. Rotary Internation
al si je kot eno od glavnih nalog za
stavil izkoreninjenje otroške paral
ize, celjski Rotary klub pa se je že ob 
ustanovitvi leta 1997 odločil, da bo 
hum anitarn i del svoje dejavnosti 
posvetil centru za varstvo, vzgojo in 
usposabljanje otrok in mladostnik
ov Sonček Celje.

VCelju je sicer Rotary klub deloval 
že pred drugo svetovno voljno, ven
dar o tem  ni ohranjenih nobenih 
dokumentov. Na pobudo rotarijcev 
iz Slovenj Gradca so se leta  1996 
začele priprave n a  (ponovno) us
tanovitev celjskega kluba, ki je bila 
v  praksi realizirana leto dni kasne
je. Zaenkrat je v  celjski regiji to edi
ni Rotary klub, kar pa naj bi se po 
besedah predsednikajaneza Grila v 
prihodnosti spremenilo.

V lanskem letu se je Rotary klub 
Celje poleg ostalih aktivnosti inten

zivno angažiral pri zbiranju sred
stev za dobrodelne namene. Cen
tru  Sonček so nam enili preko 1,2 
m ilijo n a  to la rjev , za p o d p o ro  
mladim pri izobraževanju so zbrali 
700 tisoč tolarjev, za druge namene 
pa še dodatnih dvesto tisočakov.

V letošnjem letu bo prva tovrstna 
akcija dobrodelni Valentinov kon
cert, ki bo v  sredo, 14. februarja, v 
Narodnem dom u Celje. Sredstva, 
zbrana z izkupičkom od prodaje 
vstopnic, bodo nam enjena za na
grade, ki jih  bodo dobili trije  vs
estransko nadarjeni in aktivni dija
ki I. gimnazije v Celju, Gimanzije 
Lava in Gimnazije Celje Center ter 
donaciji v  fundacijo Blaža Arniča.

Valentinov koncert, na  katerem  
bo med ostalimi nastopil tudi pian
ist iz Mozirja Gregor Deleja, ki je 
tudi rotarijec - član Rotaract kluba 
Maribor, bo vsebinsko izpolnjen s 
filmsko glasbo.

Na koncertu  bo m ogoče slišati 
glasbo iz filmov Boter, Schindlerjev 
seznam, Indiana jones, Moje pesmi 
- moje sanje, Prodajalka vijolic, Grk 
Zorba, ET, Jurski park, Čisto pravi 
gusar in  risank Lepotica in  zver, 
Pochahontas in Aladin.

Priprave na pust ob 
110-letnici norčij

Prireditve ob letošnjem  pustu se  bodo v Mozirju začele 22. feb
ruarja, sk len ili pa jih bodo 28. februarja s pogrebnim slovesom  
od pusta. V organizaciji društva Pust Mozirski, občine in  vsega 
kraja bodo letos praznovali 110 let, odkar “Mozirjani počenjajo 
norčije po trgu”, kot je le ta  1921 zap isa l njihov k ron ist Žiga 
Laykauf.



KULTURNO DRUŠTVO JURIJ MOZIRJE

Lutkovni abonma zapolnil praznino
Prizadevni člani Kulturnega društva Jurij Mozirje za vse zgornjesavinjske otroke že več let organizirajo lutkovni abonma. Vsako

letn ih  pet predstav so  otroci vzeli za svoje, saj je ob vsaki predstavi dvorana m ozirskega kulturnega dom a kar premajhna za vse 
tiste, k i b i s i jo že le li ogledati.

P re d se d n ik  d ru š tv a  J u re  Re- 
penšek je prepričan, d a  so z abon
m ajem  zapolnili veliko praznino, 
ki je vladala n a  področju dopoln
ilnih otroških dejavnosti. Le-te naj 
bi otroke tudi vzgajale in  jim  za
polnjevale proste trenutke. Lutke 
so stvarnost, preko katere  otroci 
p rid o b iv a jo  m ars ik a te r i življe
njski nauk  in  resnico, s katero  se 
bodo v  prihodnosti srečali.

Četrta letošnja predstava, ki je 
bila 17. januarja, se je  im enovala

Črvivazgodba. Zadnja, torej peta, 
bo v  februarju , z njo pa  bo zak
ljučen  lu tk o v n i ab o n m a 2 0 0 0 / 
2001 . Im e in  izv a ja lc i so še 
skrivnost, gotovo pa bodo v  goste 
zopet prišli uveljavljeni lutkarji in 
s sabo prinesli lepo, poučno zgod
bo, p isan o  n a  kožo v seh  m alih 
nadebudnežev.

Člani kulturnega društva Jurij so
6. januarja zopet obiskali koroške 
Slovence. V goste so odšli z igro 
Slovenski božič, s katero  so se v

ted n u  p re d  novim  le tom  p re d 
stavili tud i n a  m ozirskem  odru . 
Odpravili so se v  Sele pri Borovl
jah, k jer domuje močno slovensko 
kulturno društvo. V njegovem ses
tavu s ta  m ešani pevsld zbor in  gle
dališka skupina.

Slovenci v  Selah ohranjajo boga
to slovensko ku lturo  teh  krajev, 
ostajajo pristni domoljubi, njiho
va vas p a  jem ed  najbolj slovenski
mi pod Karavankami. Znani so po 
svoji gostoljubnosti in prijaznosti.

M edsebojne d o b re  o d n o se  obe  
društvi, mozirsko in  selsko, gojita 
že več let, Jure Repenšek pa v  pri
hodnosti napoveduje še več prist
nega sodelovanja.

V Selah sta  z likovnimi deli gos
tovala  tu d i Jože K ram berger in  
Jure Repenšek. Šlo je za dela, ki so 
b ila  n a  ogled že v  D obrli vasi, o 
čem er smo poročali v  predzadnji 
lanski izdaji Savinjskih novic.

Benjamin Kanjir

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO NAZARJE

Obilica intervencij upravičila nakup vozila
Redni občni zbor so  27. januarja opravili člani Prostovoljnega gasilskega društva Nazarje. Iz poročil je bilo slišati, da njihovo 

delovanje potrjuje obilica intervencij, večino izm ed njih pa so  opravili člani tehnično reševalne enote. Nakup novega kombiniranega 
vozila, k i so  ga opravili v  lanskem  letu, se je zato izkazal za več kot upravičenega.

Predsednik društva Roman Krajn- 
er je izrazil prepričanje, da je vozi
lo kljub visoki ceni, okoli 27 mili
jonov tolarjev, v  celoti izpolnilo 
pričakovanja. Člani tehn ično  re
ševalne eno te , ki vozilo  p rv e n 
stveno uporabljajo ob reševanju v 
prom etnih nesrečah, so z njim us
posobljeni pomagati vedno in pov
sod. Ti gasilci, ki v  popolnosti izpol
njujejo humano poslanstvo, so s pri
dobljenim znanjem, izkušnjami in 
dobro opremo rešili že prenekate- 
ro življenje.

P redsednik  PGD N azarje je  iz
postavil tudi obilo dela na  področju 
izobraževanja. V lanskem letu sta 
dva njihova člana pridobila naziv 
višjega gasilskega častnika. To nju
no znanje je tudi obveza, da se bos
ta  m orala v  prihodnosti predajati 
mladim gasilcem.

Poveljnik društva Miran Krefl je 
izpostavil veliko število intervenc
ij. Skupaj jih je bilo na  področju 
Zgornje Savinjske doline 42, kar 16

Roman Krajner

(foto: F. Kotnik)

izmed njih pa so opravili nazarski 
gasilci. Največ intervencij je opravi
la  tehnično reševalna ekipa, kar 
dokazuje njeno potrebnost v tem 
prostoru.

Člani prostovoljnega gasilskega 
društva iz Nazarij so se v  letu 2000
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redno udeleževali organiziranih 
tekmovanj, za osrednje tekmovan
je zgornjesavinjske gasilske zveze 
pa so bili tudi organizatorji. Veliko 
aktivnosti so opravili tudi vmesecu 
požarne varnosti.

Iz finančnega poročila je bilo raz
vidno, da so na strani prihodkov v 
lanskem letu beležili kar okoli 16 
milijonov tolarjev, sevedapa je bila 
dobra  polovica le-teh izrednega 
značaja. Mednje sodijo sredstva od 
prodanegastarega vozila, poplavna 
sredstva iz predpreteklega leta in 
podobno.

Poveljnik občinskega poveljstva 
Franjo Pukart je na občnem zboru 
poudaril strokovnost in  odlično 
sodelovanje med društvi v  občini 
Nazarje ter predstavil delo občin

skega poveljstva, ki se j e tekom leta 
redno sestajalo.

V program dela so nazarski gasil
ci na prvo mesto postavili izobra
ževanje. Zavedajo se, da lahko le 
dobro usposobljen gasilec v celoti 
izpolnjuje zastavljene naloge.

F inačn i p lan  p re d v id e v a  p r i 
hodke v  višin i okoli devet m ili
jonov tolarjev, redni del pa jim je 
v  svojem pozdravu, v  katerem se je 
dotaknil tudi delovanja občine v 
le tu  20 0 0 , zago tov il n aza rsk i 
župan Ivan Purnat. Pred koncem 
občnega zbora so zaslužnim pode
lili priznanja in napredovanja ter 
diplom e ob uspešno opravljenih 
izobraževanjih.

Benjamin Kanjir

ZLATARSTVO

L J U B N O  O B  S A V IN J I
Plac 12, Ljubno ob Savinji 

Tel, 06/58-41-707

Z a  praznik zaljubljenik razveselite svoje najdražje 
z  zlatimi izdelki 

Zlatarstva Matjaž iz  Ljubnega.

V  majhnem se skriva veliko!



ORGANIZACIJE

SOLCAVA

Spopad z ledno kocko
Minuli konec tedna je bila Solčava ponovno v znamenju alpiniz

ma. Kljub neugodnim vremenskim razmeram je organizatorjem  
uspelo izvesti drugo tekmovanje v lednem plezanju -  Ice extreme 
Solčava 2001.

Po lanski krstni plezalni preizkuš
nji v  steni ledne kocke, za uveljavitev 
p rired itve  s ta  najzaslužnejša 
domača alpinista Andrej Grudnik - 
Drejc in  Tone Pavlič - Čif, se je 
to k ra tn e  tekm e udeležilo  35 
domačih in tujih plezalcev, od tega 
se je steni zoperstavilo šest žensk.

V finalni preizkušnji se je pomeri
lo osem tekmovalcev, zmagovalec pa 
je postal Niko Šumnik, AO Tam, pred 
Rokom Zalokarjem, AO Radovljica, 
in Tomažem Jakofčičem, Akademski 
AO. Lanskoletni absolutni zmagova
lec “dom ačin” Nejc Grudnik se je

m oral tokrat zadovoljiti s četrtim 
mestom.

Med ženskami je največ srčnosti in 
znanja pokazala Trna Di Batista, AO 
Ljubljana Matica, stopnički za njo pa 
sta si priplezali Marjeta Breznik, AO 
Celje, in Nina Kopčavar, Akademski 
AO.

Med tekmovalkami je bila tudi ar
gentinska Slovenka Adriana Albano, 
ki ima precej zaslug, da so se zgorn je- 
savinjske alpinistične odprave v Ar
gentini sploh lahko zgodile.

Savinjčan

Andrej Grudnik in Tone Pavlič ter solčavski župan Vojko 

Klemenšek s prvouvrščenlml tekmovalci (foto: Ciril Sem)

DRUŠTVO TABORNIKOV ROD SOTOČJE NAZARJE

Pester delovni načrt
Zadnji petek v januarju so se vnazarski osnovni šoli zbrali taborni

ki roda Sotočje na svojem rednem letnem občnem zboru. Pregleda
li so  delo vpreteklem  obdobju in si zadali naloge za letošnje leto. Iz 
poročila je bilo razvidno, da so  dejavnosti, k i so bile izjemno pes
tre, potekale po začrtanih smernicah.

Krožek, ki deluje na  Osnovni šoli 
Nazarje, je deloval preko celega leta 
ob pomoči mentorice Zvonke Zakra
jšek, načelnika Iva Collauttija ter 
vodnikov. Za popestritev  zimskih 
počitnic so v  osnovni šoli pripravili 
dan  o d p rtih  v ra t, k je r  so m ali 
tab o rn ik i p re d stav ili svojo d e 
javnost ostalim sošolcem.

Aprila so pomagali pri izgradnji 
športnegaigriščanaLazah.napred- 
večer prvega m aja pa  so prižgali

kres, ki so se ga udeležili tudi starši 
in krajani. Maja so se odpravili na 
Vrhniko, kjer so si v  vojašnici ob 
dnevu odprtih vrat ogledali tanke in 
se z njimi tudi malo popeljali. Na 
tabornem  prostoru na Lazah so ju
nija pripravili štiridnevno taborjen
je s pestrim programom.

Oktobra so se udeležili srečanja 
medvedkovinčebelicvŠoštanju,na 
domačem tabornem  prostoru pa so 
pripravili tekmovanje v  taborniških

veščinah za najmlajše medvedke in 
čebelice. Vsakoletne akcije Luč miru, 
ki je posvečena predstavitvi ideje 
širjen ja  m iru m ed ljudmi, so se 
udeležili vodniki z načelnikom in 
prinesli luč v  Lačjo vas, kjer je bil 
kratek kulturni program. Skozi vse 
leto so s prostovoljni delom urejali 
taborni prostor in postavljali večna
menski leseni objekt, v  katerem bo 
p riro čn a  kuhin ja , jed iln ica  in  
skladišče za drobni inventar, in ga 
oktobra tudi prekrili s strešno kriti
no.

Tudi delovni načrt za letošnje leto 
je izredno pester. Nadaljevali bodo 
zdelomvkrožku. Februarja se bodo 
podali n a  Čreto na  sankanje, če 
bodo to dovoljevale vremenske raz
mere, marca pa bodo začeli čistiti 
tab o rn i p ro sto r in  po sk rb e li za 
vzdrževanje objekta preko celega 
leta . Na predvečer p rvega  m aja 
bodo v  sodelovanju  z drugim i 
društvi pripravili kresovanje ter se 
udeležili prvomajskega pohoda na 
Čreto, ki ga organizira KS Kokarje.

Junija bodo ponovno taborili na 
tabornem prostoru na  Lazah, okto
bra bodo tam pripravili jesenski ko
stanjev piknik. Podali se bodo na 
srečanje medvedkov in čebelic, ki je 
vsako leto v  drugem kraju. Uidi na 
izobraževanje ne bodo pozabili. V 
načrtu imajo tečaj preživetja vnaravi 
v  juniju inins traktorski tečaj vBohin- 
ju v  avgustu.

Udeleženci zbora so si bili enotni, 
d a  je p o trebno  p ridobivati nove 
člane v  taborniške vrste. To pa naj bi, 
po prep ričan ju  župana občine 
Nazarje Ivana Puntata, dosegli le z 
različnimi predstavitvenimi tabori, 
kjer bi potekale taborniške aktivnos- 
tL

Ob koncu zbora so izvolili novo 
oziroma potrdili staro rodovo vod
stvo, ki ga je po statutu potrebno vsa
ko leto imenovati na novo. Starešina 
roda tabornikov Sotočje je ostaljože 
Bitenc, za nače ln ika  pa  je bil 
ponovno izvoljen Ivo Collautti.

Marija Sukalo

OSNOVNA ŠOLA MOZIRJE

Tudi mi smo pomagali
Učenci Osnovne šo le  Mozirje sm o ob nedavni naravni nesreči 

spoznali, kako resničen je pregovor, ki pravi: “Nesreča nikoli ne 
počiva.”

V noči s 16. na 17. november 2000 
je zdrsnil ogromen zemeljski plaz, ki 
je prebivalcem Loga pod Mangrtom 
odvzel vse, za kar in s čimer so živeli. 
Ker se zavedamo, daje življenje brez 
sredstev za preživetje zelo težko,

smo jim v  nesreči pomagali z denar
jem, ki smo ga zbrali v  šoli in vsaj 
delno pripomogli k njihovi ponovni 
sreči. Za nesebično pomoč se lepo 
zahvaljujejo v  sledečem pismu:
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POGOVOR Z UMETNIŠKIM VODJO GODBE NA PIHALA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE TOMAŽEM 
GUČKOM

“ Dal sem jim vedeti, da sem njihov!”
Novi dirigent zgornjesavinjske godbe na pihala Tomaž Guček je za marsikaterega Zgornjesavinjčana popolni neznanec. Z njim sm o zato 

opravili kratek pogovor, v  katerem nam je razkril, da se v Mozirju dobro počuti in da ima z godbo še velike načrte...

• G. Guček, nam  zaupate, kdo ste in  od  
kod prihajate?

Sem rojen Celjan. Zelo dolgo pa  že imam o v  
Malih B raslovčah vikend, tako da mi ti kraji 
niso čisto neznani. Zgodilo se je, da  smo vikend 
malce razširili in  iz n jega je nastala  hiša, v  kat
e ro  sm o se p red  časom  tudi preselili. V Celju 
sem  obiskoval n ižjo g lasbeno  šolo, sredn jo  
glasbeno p a  sem  končal v  Ljubljani, kjer sem 
tud i doštud iral na  pedagoški fakulteti. Zani
mivo - študiral sem  takšen  instrum ent, ki z god
bo n a  p ihala n im a nobene veze: harm oniko, ki 
jo poučujem  n a  glasbeni šoli v  Rogaški Slatini. 
V tej šoli sem  se d o b ro  znašel, im am  dober 
razred  in m ed učenci tu d i nekaj zelo pridnih. 
Eden izm ed njih  je letos prejel prvo nagrado v 
Dresdnu.

• P red  n ek a j m e s e c i s te  p od  svojo  
taktirko prevzeli zgornjesavinjske godbe
nike. Je to  vaš prvi ansam bel ali ste na tem  
področju že  delovali?

V Celju živi gospod, ki m e sprem lja povsod. 
Vedno sledi m ojem u delu. To je Albert Zaver- 
šnik, ki trenu tno  vodi odlično godbo v  Liboj ah. 
On ve, kako se streže tem  stvarem  in  pred do
brim  letom in  pol mi je predlagal, da se tudi sam 
poizkusim  z vodenjem  godbenega ansambla. 
Napotil m e je v  Zabukovico, k jer deluje podob
n a  godba kot v  Mozirju, le da je ansambel, glede 
n a  leta, veliko starejši o d  mozirskega.

• Pokojni Franci Goljuf, k i je z  m ozirsko  
godbo deloval več kot dvajset let, je iz  m la
dih ljudi ustvaril veliko dobrih glasbenik
ov. Ni vam  zapustil lahkega dela, saj mor
ate nadaljevati z  v isok im  nivojem  kakov
osti, k i ga je d osegel. Morda prav v  tem  
vidite svoje cilje?

To so zelo m ladi ljudje. Pred sprejetjem  um et
niškega vodstva sem  veliko razmišljal. Kot sem 
že dejal, v  Z abukovici delu jem  predvsem  s 
starejšim i glasbeniki, n ekateri m ed njimi ima
jo že okoli 65 let. Th vM ozirju p a  je sam am ladi- 
na, od  starejših  vztra ja ta  le eden  ali dva.

Ta g o d b a  je  im e la  p re d  m ojim  p rih o d o m  
malce sm ole. Prejšnji d irigen t Franci Goljuf je 
zbolel, iskali so d rugega dirigenta, m edtem  pa 
so se počasi “ohlajali.” Ni bilo  pravega dela. V 
začetku sem  bil zato rah lo  skeptičen, kako bo 
s tv a r znova zaživela. Prej je  bil z Goljufom  
dosežen določen nivo in  to  zelo cenim. Žal mi 
je, da  nisem  prišel p rej do njega. Sam nam reč 
zelo  sp o štu jem  ljud i, ki n ekaj s to rijo  v  de
javnosti, s katero  se ukvarjajo. Za to  dolino in  
ta  kraj je Franci Goljuf storil ogrom no in ljudj e 
zanesljivo n e  vedo dovolj o  njegovem  delu.

• Gotovo je težko vsak teden dvakrat na 
vaje, biti zbran in povrh tega še  trdo dela
ti...

Ne bom  ovinkaril. Tudi glasba je povezana z 
življenjem in čustvi. Če si slabe volje ali imaš 
problem e, boš težko dobro delal. To se dogaja 
tako m eni kot ostalim  članom godbe. Na kon
cu koncev pa nas cilj pripelje  tja , kam or na  
določeni vaji želimo priti. Včasih rečeš kakšno 
stvar bolj na  glas. Vendar je tudi to  potrebno. 
Če delaš istočasno z veliko ljudmi, je tu  in tam

Tomaž Guček (foto: B . Kanjir)

potrebna kakšna ostrejša beseda. Gre nam reč 
za  m lade ljudi, ki im ajo svoje p rob lem e in 
težave. Radi se izgovorimo tudi z izpiljeno fra
zo o pom anjkanju časa, kar pa  je relativno. Čas 
se vedno najde.

• Gotovo vse te težave zm anjšujejo tudi 
udeležbo na vajah?

Prav to  je to. Na začetku je bilo res vse bolj 
“bogo”. To mi ni bilo všeč. Nekajkrat sem  zato 
povišal “tonaliteto”. Mislim, d a  nisem  bil strog, 
ra je  sem  poizkusil s program om , ki ga igramo. 
Dal sem  jim  vedeti, da sem  njihov. Delam po 
občutkih in gledam na to, kaj se godbenikom  
dopade. Moram pa  dodati, da  se še tu d i sam 
učim . Vsi skupaj im am o to  srečo , da  bom o 
skupaj zrasli.

• Za vam i je, seveda s sta lišča  poslušal
cev, uspešen  novoletni koncert. Videlo se  
je, da so  godbeniki na odru uživali in  igra
li  resnično s srcem. Dobra volja je žarela  
tudi iz  vas. Je bilo  vm es kaj trem e glede  
na to, da  niste vedeli, kako se  bodo fantje 
in  dekleta obnesli na nastopu, prvič pod  
vašim  vodstvom?

Zelo dolgo sem tudi sam  nastopal, ker sem  si 
pred  nastopom  službe v  glasbeni šoli vzel de

se t let za prem islek . Vsa ta  le ta  sem  igral v  
raznih ansam blih po tujini in doma. Ta trem a 
je zato izginila. Res pa  je, da  p red  vsakim nas
topom  zavlada odgovornost, ne trem a. Ko sem 
videl, da  so dekleta in  fantje navdušeni za stvar, 
sem vedel, da bo  steklo in da bo vse v  redu. Zelo 
jim  zaupam.

• Nabito polna  dvorana vas je izjem no  
lepo sprejela. Čutiti se  je dalo, da so  vas 
poslušalci kar takoj sprejeli za  svojega. S 
te lesno  m im iko ste nam reč že  veliko pov
edali o  sebi. Ste tudi vi čutili pretok pozi
tivne en ergije  m ed  vam i, god b en ik i in  
dvorano?

Ljudi n iti n isem  pogledal. Ko stojiš n a  odru , 
se p rik lo n iš  in  pog ledaš ob raze , je n a  n jih  
običajno  nasm eh. Skrbi p a  te, kaj bo, ko jim  
boš o b rn il  h rb e t. Nato sem  p o s lu ša l p rv i 
aplavz in  zdelo  se m i je, da  bo s tva r dobra. 
M oram p a  reči, ka r je  v  čast gospodu  Golju
fu, d a  so g o d b en ik i in  p u b lik a  zelo  d o b ro  
naučeni. Poslušalstvo  je zelo ku ltu rno .

• K oncert ste  p o sv etili b ivšem u  d ir i
gentu  Franciju Goljufu. Z lep o  gesto  ste  
se  za  zahvalili tud i njegovi žen i. Je b ilo  
n ap orn o  v  tak o  k ra tk em  času  iz p ilit i  
ustrezen  program  za  tako priložnost?

Če sem  čisto  odkrit: d an d an es sm o p o sta li 
že kot nek ak šn i nogom etaši, saj vsako stvar 
snem am o in  vsevprek  slikam o. Včeraj sem  
d o b il p o sn e te k  te g a  k o n c e rta . Na sam em  
kon certu  so m i aplavzi povedali, d a  je vse  
su p e r . Ko p a  g le d a š  p o s n e te k , se  z o p e t  
postav iš n a  trd n a  tla . Veliko je še stvari, ki 
jih  je  p o treb n o  do d e la ti in  izpiliti.

• To v id ite  in  s liš ite  predvsem  vi...
Res je, am pak  je prav, da  tu d i ljudje vedo,

da bom o še boljši in  d a  bom  delal n a  tem . Po
glejte, m ed  godben ik i je veliko tak šn ih , ki 
o b isk u je jo  a li že im a jo  s re d n jo  g lasb en o  
šolo. In  to  je  kapac ite ta , po tencial, ki ga  je 
t r e b a  iz k o r is t i t i .  Z v se m i la h k o  z a to  še  
o g ro m n o  s to r im o . V to  n a s  s il i  tu d i  
konkurenca . Na p a r ih  k ilom etrih  je  več do 
b rih  godb, n a  p rim er v  Šoštanju  in  Velenju. 
Vem pa, d a  n as  n e  bo  s tra h  n asto p o v , saj 
zm orem o b iti dobri.

• Ob koncu leta  Godba na  p ihala  Zgorn
je  S a v in jsk e  d o lin e  p r a z n u je  2 5  le t  
d elovan ja . P rip rav lja te  z a  ta k ra t kaj 
p oseb n ega  a li n as b oste  presenetili?

Pustite se presenetiti.

Pogovarjal se je Benjamin Kanjir



ORGANIZACIJE, LJUDJE IN DOGODKI )
NOVA ŠTIFTA

Elektrika zdesetkala kravjo čredo
Nemalo presenečen in šokiran je obstal Tone Pistotnik, završki gospodar iz Šmiklavža 

pri Novi Štifti, na pragu štale. Tako kot vsako jutro, na petek in  svetek, je potrebno opraviti 
pri živini, pomolsti in oddati mleko. Kmetje odvisen od zemlje in svojih rok, pri Završnik- 
ovih pretežno od oddane količine mleka. Sedemnajstglava čreda je do tistega dne poleg 
gospodarja Toneta preživljala še  njegovo ženo Jernejo, štiriletno Moniko, družina pa se bo 
kmalu povečala še  za ena usta.

Nihče ne more navesti točnega vzroka, zakaj je 
elektrika tisto noč ubila sedem goved, od tega štiri 
breje krave, in povzročila 40-odstotni upad mlečne 
proizvodnje. Lahko si predstavljamo, kako je bilo 
Tonetu pri duši, ko se je s pogledom sprehodil po 
čredi.

Življenje ga že od vsega začetka čudno boža. V 
najbolj rosnih letih otroštva 
je njemu in sestram kruta uso
da z enim samim zamahom 
vzela očeta  in  m ater. Hud 
udarec je bil to za nepreskr
bljen drobiž. Sorodnikom in 
vsem, ki so vsa leta skrbeh za 
njegovo rast in obstoj kmeti
je, gre zahvala, daje samorast
nik zrasel v odporno sloven
sko grčo. Dobro, da se ne živi 
od preteklosti, pa čeprav je 
človekova stalna spremlj eval- 
ka.

Hudo je, vendar ne najhuje.
Tonetov pogled je jasen, v glo
binah oči je neizmerna upor
nost in odločenost. Čudno, 
meritve so pokazale, da je z 
električno napeljavo vse v 
reduinvendarjerazdejanjev 
čredi povzročila prav ta. Završnik še kako dobro 
ve, da za nazaj ni mogoče ničesar spremeniti -  čre
do bo poskušal nadomestiti postopno, nekaj bo 
dokupil in nekaj priredil. Vsaj delno bo potrebno 
ublažiti posledice in, kar je pomembno, v  nesreči 
ni ostal sam s svojo družinico.

V prvi vrsti so mu priskočili na  pomoč tisti, s ka
terimi skupaj zbirajo mleko. Kmečki gospodarji iz 
Mačkinegakotaso stopili skupaj in položili na mizo 
kupček denarja. Solidarnostno so se jim pridružili 
tudi “sosedje” iz Lenarta in Dola. Veliko bo odte

htal prispevek in telica, ki jo je dal Boštjan Rihter, 
že nadomešča eno od poginulih Živah. Velike so be
sede hvaležnosti in zahvale gospodarja Toneta.

ljudje smo čudna bitja -  velikokrat se brez prave
ga vzroka bodemo, ko pa se zgodi nesreča, znamo 
stopiti skupaj. Odzvala seje zadružna enota vNovi 
Štifti, prav tako občina Gornji Grad, v mozirski

zadrugi pa pomagajo iskati primerne Živah za Za
vršnikov hlev. Vsak po svojih zmožnostih, za Za
vršnika, ki je kar nekaj let spravljal skupaj čredo, 
bo sleherna pomoč pomenila ogromno.

Mačkovci, kot se ljudem že od nekdaj pravi v  teh 
krajih, so se izkazali. Pravo seme vedno obrodi. 
Vrbočnik, Belinin Remšak, pobudniki akcije, vedo, 
da v nesreči človek spozna človeka. Hvala jim za 
to, preveč hudega se je v  preteklosti že zgrnilo nad 
završko domačijo.

Savinjčan

Tone Pistotnik bo skušal postopoma obnoviti čredo v hlevu

(foto: Ciril Sem)

RIBIŠKA DRUŽINA MOZIRJE

Na skupnem lovu brez dobrega prijema
Člani mozirske ribiške družine vsako leto v času sezone lova na sulce organizirajo dva skupna 

lova. Nanju povabijo goste iz vse Slovenije, domači ribiči pa so le spremljevalci. Skupnega lova na 
kralja sladkovodnih voda, kakor radi ribiči poimenujejo sulca, se je vsoboto, 13. januarja, udeležilo 
kar 27 povabljenih gostov.

Teh bi bilo glede na njihove želje še veliko več, vendar je revir premajhen za večje število teh 
ljubiteljev voda. Na omenjene skupne love mozirski ribiči povabijo predvsem dobre poznavalce 
Savinje, ki znajo ceniti bogastva, ki jih v svojih nedrih skriva Savinja.

Lepo vreme, ki je pričakalo ribiče, tokrat ni zadostovalo za dobre ulove. Le-teh sicer ni manjkalo, 
vendar so bili ulovljeni primerki pod mero, zato so jih vrnili vodi. Naslednji skupni lov bo v so
boto, 10. februarja. Z njim bodo zaldjučili letošnjo sezono lova, ki se bo uradno zaključila 14. febru
arja.

Benjamin Kan]lr

V isoko pod  m ogočn o  R aduho se  je v 
Strmčkem Vrhu na majhni hribovski kmet
iji, po dom ače v Zalesu, 31. januarja 1901 
rodil sinek, ki so  mu dali im e Blaž. Rojen
ice  so  m u v z ib e lk o  p o lo ž ile  ve lik o  
bogastvo, zakladnico glasbenega talenta. 
Svoja otroška leta je preživljal kot vsi revni 
km ečki ljudje. Opravljal je vsa  dela: od  
pastirja, hlapca in  drvarja. Bil je tak kot vsi 
drugi, le  z  razliko, da se  je v  njem od zgod
njih let oglašala velika ljubezen do glasbe.

Že ko je kot pastirček gnal svoje ovce na pašo, 
si je urezal »žveglo« in najbrž zapiskal tisto: »Kaj 
pa ti vriskaš, kaj pa  ti piskaš, mladi pastirček svo
jim ovcam?« Kmalu je vzel v  roke še harmoniko 
in postal tak harmonikar, da so njegove viže vne
male plesalce in pevce.

Okrog njegove rodne domačije so bili mladi 
sosedje, fantje  in dekleta, vsi z dobrim  pos
luhom. Tako so se zbirali v  Zalesu in njihove 
pesmi so odmevale po obronkih Raduhe. Srečen 
je bil, kadar je imel priložnost na  Ljubnem pos
lušati godbo na pihala. Skladbe, ki jih je slišal, je 
po spom inu igral n a  svoje in strum en te  in že 
poskušal prenašati melodije svojim sosedom.

Hrepenenje po glasbeni izobrazbi 

ga je vleklo v svet

Hrepenenje po glasbeni izobrazbi se je vedno 
silneje oglašalo in  nekaj neznanega ga je vleklo 
v  svet. Tej močni želji se kot 19-letni mladenič ni 
mogel več upirati. Odločil se je in se poslovil od 
matere, bra ta  ter dveh sestra. Oprtan z majhno 
bisago se je s skromnimi prih ranki pogumno 
napotil peš preko Podvolovljeka proti Kamniku, 
od tam  dalje pa z vlakom do Ljubljane novemu, 
težkemu življenju naproti.

V Ljubljani je n a  obrobju m esta po m nogih tr
kanjih n av ra ta  in prošnjah našel skromno, sebi 
enako, srčno dobro čevljarsko družino, ki ga je 
sprejela. V podstrešn i izbici je potem  srečen 
prebival nekaj let. Družina ga je spraševala, kaj 
bo počel. Blaž jim je odgovoril, da bi rad  študi
ral glasbo. To je bila njegova vroča želja, njegove 
sanje, n i pa vedel, kako se mu bodo uresničile.

Toda kakšna sreča! Družina se je spom nila na 
orglarsko šolo na Polj anski cesti, kam or je Blažu 
pokazal pot njihov domači sin. Pogumno se je 
javil vodju šole Stanku Premrlu. Srečam u je bila 
naklonjena, saj je bil sprejet v  šolo. V začetku 
okoren fant je po treh  letih m ed najboljšimi zak
ljučil šolanje.

Izza cerkvenih orgel nazaj na 

štud ij

Zatočišče je dobil tudi v  frančiškanskem  sa
m ostanu. Najbolj ga razum el gospod Hugolin 
Sattner, ki je tudi sam skladal, zato je bil Blaž tudi 
p ri njem deležen pomoči.

V Bučki naDolenjskem je sprejel službo organ
ista. V tem  času je že tudi komponiral. S pevci iz 
treh  far mu je  uspelo ustanoviti številčen pevski



OB 100-LETNICI ROJSTVA SKLADATELJA BLAŽA ARNIČA

“ Bil je del našega gorskega sve ta ...”
zbor, s katerim je pripravil koncert, 
ki je zelo dobro uspel.

Toda Arnič je v  tej vasi doživel ve
liko razočaranje, ki pa je imelo do
bre posledice. Kmalu je zapustil 
Bučko, sevm ilzopetvL jubljanoin  
se vpisal na  konservatorij te r  ga v  
štirih letih končal. Poleg glasben
ega študija je privatno končal gim
nazijo in opravil m aturo. Vendar 
m lad i g lasben ik  še n i b il zado
voljen. S skromnimi sredstvi se je 
odpravil študirat na Dunaj, k jer je 
bil stradež njegov vsakdanji gost.

Pa vendar je študiral in skladal. Th 
so bila ustvarjena in uspešno izva
jan a  tr i dela: p rv i del sim fonije 
Duma, Uvertura in Klavirski trio. 
Vendar Blaž tega koncerta n i slišal. 
Od izčrpanosti se je znašel v  duna
jski bolnici. Toda njegova m očna 
volja je zmagala, in ozdravel je.

Po dip lom i na  D unaju se je iz
popolnjeval še v  Varšavi, Krakovu 
in Parizu, k jer sta  se srečala dva 
velika »samorastnika« in ustvarila 
vsak svoje »Samorastnike«. Srečal 
se je z Lovrom  K uharjem  -  
Prežihovim Vorancem.

Borba za kruh

Blaž se je znova vrn il v  Ljubljano 
in tu se je začela borba, borba za 
kruh. Zaenkrat se m u je posrečilo 
d o b iti službo  v  B olu n a  o to k u  
Braču. Bilo je daleč, vendar jo je 
sprejel. A njegov nem irni duh  gaje 
po  en em  le tu  p r ip e lja l  nazaj v 
Ljubljano. Imel je bogato glasbeno 
znanje, zato se je zavedal, da  bo 
lahko ustvarjal in dosegal uspehe 
le v  večjem kulturnem  središču.

Vendar si je  dolga leta  zam an pri
zadeval dobiti službo v  svoji stroki. 
P rež iv lja l se je  z zasebn im  
poučevanjem  glasbe, zborovod- 
stvom in podobno. Nekaj časa je bil 
celo knjižničar angleškega kluba, 
kjer je im ela lektorica angleškega 
jezika n a  ljubljanski univerzi, gos
p a  Fanny Copeland, več »posluha« 
za  m lad eg a  g la sb en ik a  k a k o r 
tak ra tna  oblast.

Toda Arnič, klen in  z veliko glas
benega znanja, ni klonil pred  tisti
mi, ki so mu »metali huda polena«. 
N ekateri so se celo no rčevali iz 
njega, m ed njimi tudi nekateri skla
datelji. Morda iz zavisti?

Kratka slava sim foničnih 

koncertov

Ustvarjal je naprej. Pojavil se je z 
obsežnimi skladbami, samosvoj in 
naš s svojimi simfonijami. S pomoč
jo svojih prijateljev je sam organ
iziral simfonične koncerte. Uspeh 
je bil tu: koncerti so bili vnaprej 
razprodani.

V iharno o d o b rav an je  p a  je 
doživel ob izvedbi 2. stavka velike 
simfonije Duma. Dirigiral je njegov 
prijatelj Lovro Matačič, takrat že 
svetovno znani dirigent. To je pre
pričalo tud i nasprotn ike in v  ča
so p isih  so b ili debelo  tisk an i

življenjski preizkušnji v  osvobo
jeno  dom ovino. Sedaj je p osta l 
r e d n i p ro fe so r  n a  g lasb en i 
akadem iji v  Ljubljani. Z velikim  
zagonom  je spet začel ustvarjati 
velike glasbene um etnine in  tako 
obogatil slovensko kulturo.

Znal je p ris luhn iti gorski 

deželi

Naj navedem  nekaj njegovih ve
likih del: simfonije Samorastnik, 
Vojna in mir, Duma (besedilo 0 . 
Župančič), Na rodni grudi in Pesem 
dela, kantata Z vlakom -  mogočna 
skladba za soliste, zbor in orkester

Blaž Arnič s svojo mamo v Zalesu leta 1936

naslovi člankov, polnih hvale in  za
htev, naj se Antičeva dela izvajajo 
n a  sim foničnih koncertih . Mimo 
vsega tega slednjič tudi oblast ni 
mogla.

Po tolikih letih je Blaž leta  1941 
d o b il slu žb o  p ro fe so rja  na 
Akademiji za glasbo v  Ljubljani. 
Toda le za kratek čas. Tildi njegovo 
začeto delo »Gozdovi pojo« je os
talo  nedokončano.

O kupatorji, ki so zasedli našo  
dom ovino, so ga aretirali in odv
edli v  taborišče sm rti v  Dachau. 
Tako je m oral tudi skozi to trpljen
je. Po naključju je ostal živ in  se 
iz č rp an  v rn il  po  s tra h o tn i

(besedilo  0 . Župančič), pesnitvi 
Gozdovi pojo in Povodni mož ter 
vrsta  zborovskih in kom ornih del.
Kdo d rug  bi napisal sim fonične 
p e sn itv e  P les čarovnic, Pesem  
planin, Divja jaga in  Zapeljivec?

To je znal Blaž, ki mu je narava na
klonila sposobnost, da  je znal pos
lušati, kar mu je pripovedovala gor
ska dežela, rodni kraj, ki ga je imel 
tako rad, da se je vedno in vedno 
vračal in črpal vseb ino  za svoja 
dela.

Posegal je po čudovitih ostalinah, 
ki so še živele v  ljudstvu od davnih 
časov. K

Ustanovitelj

na pihala

V času, ko je »bil« boj 
je neštetokrat pripešačil iz 
kavZ alestertu  
je v  domačem 
bo na pihala. Obstajajo še fotograf
ije, n a  katerih  je kapelnik godbe 
Ludvik Mašat, takratni lučki šolski 
upravitelj. V zvezi s tem  pa obstaja
jo nekatere  zm otne trditve. Že v 
uvodu sem om enila, kako rad  je 
Blaž posluša l ljubensko godbo. 
Tako je zbral svoje sosede in p ri
jatelje iz m ladostnih dni ter jih za
čel učiti.

Ko jih  je že kar dobro usposobil, 
je vodstvo po nekaj letih zaupal 
Mašatu, saj je bila hoja preko Pod
volovljeka pretežavna. Tudi lepa, 
prijetna spevoigra Kovačev študent 
je b ila  pod B laževim  vodstvom  
odlično odigrana v  takratni leseni 
stavbi »zadruški uti«, k jer so se 
tak ra t dogajale vse take in podo
bne prireditve.

Vsi godbeniki in  igralci so bili 
Blaževi prijatelji in  sosedje. Vaje so 
imeli na  njegovem domu v Zalesu. 
Njegova m ati, d ro b n a , p risrčn a  
ženička, je svojemu sinu sta la  ob 
strani, svoj skromni dom  pa je nud
ila tudi tem fantom in dekletom, da 
je lahko Blaž z njimi ustvarjal.

Prezgodnji grob 

izrazitega sim fonika

Kako mogočni so bili njegovi kon
certi! Nekatere sem poslušala -  ve
lika k a n ta ta  Z v lakom  pa m i še 
danes nekje globoko v  meni odm e
va. Uspel je in bil priznan kot eden 
redkih izrazitih simfonikov. Za svo
je delo  je prejel tudi P rešernovo 
nagrado.

Ko je bil še poln načrtov in idej, je 
njegovo pero 1. februarja 1970 ne
nadoma zastalo na  partituri, ko je 
nastajala njegova deveta simfonija.

O m ahnil je v p rezgodnji g rob  
človek in umetnik, veder, tako tople
ga značaja. B iljedelnašegagorske- 
ga sveta, iz katerega je izhajal. S svo
jim umetniškim delom  je |
sebi in Lučam trajni spomenik.
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Nudimo vam hitre in kvalitetne 
storitve po konkurenčnih cenah 

v garanciji in izven.

Akcija revije Viva, lokalnih in  komercialnih  
radijskih postaj ter lokalnih časopisov

Moj zdravnik 2001
SkupajzrevijoVivaternekaterimilokalnimiin 

komercialnimi radijskimi postajami ter lokaln
im i časopisi izvajamo akcijo Moj zdravnik 2001. Le-ta poteka pod 
nadzorom strokovne komisije, ki jo vodi prim. Drago Demšar, dr. 
med., in  traja od 5. januarja do 30. marca 2001. Zaključena bo s 
svečano prireditvijo na predvečer svetovnega dneva zdravja 6. apri
la, ko bodo podeljena priznanja.

Glasujete lahko za:
- mojo družinsko zdravnico ali zdravnika,

• mojo ginekologinjo ali ginekologa,

- mojo pediatrinjo ali pediatra.

•  Kako?
Tako da izpolnite kupon v  Savinjskih novicah in ga pošljete na naslov našega 

uredništva: Savinjske novice, Savinjska cesta 4,3331 Nazarje. Glasujete lahko 
za družinsko zdravnico ali zdravnika, ginekologinjo ali ginekologa, pediatrin
jo ali pediatra. Torej za enega zdravnika, za dva ali za vse tri!

•  In zakaj v akciji sodelujejo Savinjske novice?
Predvsem zato, ker smo v uredništvu prepričani, da so tudi v Zgornji Savin

jski dolini zdravnice in zdravniki, ki si zaslužijo priznanje »moj zdravnik«. To 
ste potrdili tudi vsi tisti, ki ste se v akcijo vključili med pr vimi. Med družinskimi 
zdravniki ste glasovali za dr. Franca Sirka, dr. Ernesta Kelemena, dr. Antona 
Žunterja, dr. Ireno Blažič Lipnik in dr. Karmen Fürst, med ginekologi za dr. 
Uršulo Salobir Gajšek, dr. Silvestro Kašnik Čas in dr. Levak Hozjanovo, med 
pediatri pa sta si vaše glasove pripisali dr. Karmen Fürst in dr. Ida Kramer Pus- 
toslemšek.

Z objavljanjem kuponov vam, spoštovane bralke in bralci, dajemo možnost, 
da glasujete za »vašega« zdravnika 2001. Vabimo vas k sodelovanju v  čim 
večjem številu! Kupone pošljite do ponedeljka, 12. februarja 2001!

Glavni In odgovorni urednik 

Franci Kotnik

VINOGRADNIŠTVO STEYER APAČE

Hiša traminca vse bolj cenjena
V prostorih gostišča Vid, ki se nahaja ob cesti Mozirje-Žekovec, je 

bila 20. januarja že četrta tradicionalna degustacija vin, k ijih pride- 
lujejo v h iš i tram inca, pri Steyerjevih v Plitvicah pri Apačah. 
V inogradništvo Steyer je s icer  re lativno  m lado, saj so  se  s 
pridelovanjem žlahtne kapljice začeli ukvarjati šele pred dvanajs
timi leti.

Njihova prvotna usmeritev je bila 
pridelava traminca, zato so se tudi 
poimenovaU kot hiša traminca. Iz te 
sorte pa so v minulih letih izpeljali 
vrsto kombinacij, ki so na raznih tek
movanjih vedno posegale po najviš- 
jih mestih. Vinogradništvo Steyer se 
tako  že ponaša  z večim i zlatim i 
medaljami s prireditve Vino, ki jo 
vsako leto organizirajo v  Ljubljani.

Kvaliteto Steyerjevega vina vse 
bolj cenijo tudi kupci, ki pa so iz leta 
v  leto zahtevnejši, saj se vinska kul-

To vino je eden največjih svetovnih 
enologov, Speerer, ki se je pred tre
mi m eseci m udil n a  delovnem  
obisku v  Sloveniji, uvrstil med na
jboljša slovenska vina.

Po dišečem tramincu 1999 je sledi
la degustacija vin posebnih kakovos
ti. Gostje so se najprej posladkali s 
polsladkim chardonnayem  - izbor 
1997, za njim p as prav tako polslad
kim dišečim tramincem - izbor 1999- 
Piko na  i je dodalo posebno kra
ljevsko vino, dišeči traminec ledeno

Danilo Steyer In Danijel Grudnik: tudi letnik 2000 je odličen!

(fo to : B. K an jir)

tura Slovenije dviguje. Pij malo, pij 
dobro je rek, ki dobiva vse več vel- 
jave. Tega se zavedajo tu d i v 
v inogradništvu  Steyer. Območje 
Zgornje Savinjske doline postaja s 
pomočjo Danijela Grudnika iz Mozir
ja, ki skrbi za promocijo, njihov dru
gi največji trg v Sloveniji.

Vinogradništvo Steyer organizira 
podobne degustacije, kot je bila pri 
Vidu, po vsej državi. Z njimi svojim 
poslovnim partnerjem in ostalim lju
biteljem rujnega vinca prikazujejo 
postopke za doseganje kakovosti nji
hovih vin, odkrijejo pa tudi kakšno 
majhno skrivnost.

Gostje so pri Vidu najprej poizku
sili Steyerjevo h išno v ino letnik 
2000, za njim  pa dišečo penino. 
Pridelujejo jo seveda iz sorte trami
nec po klasični šampanjski metodi. 
Po chardonnayu 1999 je sledila hiš
na posebnost, dišeči traminec exclu
sive 1998- Vino je ferm entiralo in 
eno leto zorelo v francoskih hras
tovih sodih imenovanih barrique.

vino 1999- Ta traminec je tudi med 
nosilci velike zlate medalje in je pr
vak 2000.

Vinogradništvo Steyer se ukvarja 
tudi z mnogim i dopolnilnim i de
javnostmi. Ena izmed njih je zasa
ditev ampelografskega vrta. V njem 
so poleg značilnih slovenskih tudi 
trte iz sosednjih držav, njihova veli
ka želja pa je zasaditev trt z vsega 
sveta. Poleg tega v r ta  je zasajen 
krščeni vinograd, v  katerem  lahko 
vsakdo zasadi svojo trto, ki ima na 
ta  način svojega botra. Enkrat letno 
se ob trgatvi zberejo vsi botri, prever
ijo kakovost p ridelka  in izberejo 
zmagovalca letnika. Pri Steyerjevih 
izražajo željo, da bi se preko tega 
vrta  povezali z Mozirskim gajem.

Gostje so na  Steyerjevi degustaciji 
poleg vin poizkusili več vrst kruha 
pekarne Atelšek z Brezja, sire Ka- 
dunčeve kmetije, mohot, suho sadje 
in suhom esnate izdelke m esarije 
Bartolac.

PR
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Upravna enota Mozirje

O B VESTILO  R EJC EM  
P LEM EN JA K O V

Zakon o ukrepih o živinoreji določa, da se smejo za oplojevanje upo
rabljati le ocenjeni in priznani plemenjaki s preverjenim rodovnikom. 
Ocenjevanje, odbirain priznanje plemenjakov se izvaja vsako leto. Ocen
jevanje in  odbiro bikov, merjascev, ovnov in kozlov za prirodni pripust 
izvaja komisija, ki jo imenuje Upravna enota Mozirje.

Na predlog komisije Upravna enota Mozirje z odločbo potrdi ali zavrne 
plemenjake za prirodni p ripust Rodovniško vrednost plemenjaka ugo
tavlja komisija iz podatkov, ki so navedeni v izkazu o poreklu in proiz
vodnji plemenske živali in na podlagi fenotipske ocene. Izkaz o poreklu 
dobi rejec plemenjaka ob njegovem nakupu oz. ga izda pooblaščena 
organizacija ali zavod in ga m ora predložiti v  vpogled komisiji za licen
ciranje.

Rejec plemenjaka mora ob licenciranju predložiti zdravstveno 
spričevalo ali izvide, iz katerih je razvidno, da zdravstveno stanje ple
menjakov ustreza pravilniku o zdravstveni ustreznosti in sistematičnih 
preiskavah plemenskih živali, živalskega semena, jajčnih celic in zarod
kov (Ur. list RS, š t  49/97). Zdravstveno spričevalo oziroma izvide izda 
veterinarska postaja po opravljenih veterinarskih pregledih. Rejec naj 
veterinarja opozori, d a je  dal vlogo za licenciranje plemenjaka.

Upravna enota Mozirje bo predvidoma v  mesecu aprilu 2001 razpis
ala licenciranje plemenjakov. Vsi, ki želijo potrditev plemenjaka, mora
jo pri Upravni enoti Mozirje (Savinjska cesta 7) podati pisno zahtevo 
za licenciranje - do vključno 20 .2 .2 0 0 1 . Vlogi morajo priložiti fo
tokopijo izkaza o poreklu živali. Rejcem, ki imajo priznane plemenjake, 
bo upravna enota poslala vlogo (obrazec o prijavi živali). Ostalim pa so 
obrazci na  razpolago v  Upravni enoti (soba št. 29).

TESTIRALI SMO ZA VAS

SproDilo sena z 
Delibili strmin

Piše: Aleksander Videčnik

Veseli nas, da  se bralci na naše dosedanje ob
jave oglašajo s svojimi izkušnjam i. Seveda 
bomo tudi njihove načine tega opravila objavili 
in popisali, da bo slika bolj popolna. Povsem 
jasno je, d a  so se kmetje pri svojem delu ravna
li po najboljših izkušnjah in so bila zato opravi
la po svojem načinu v  različnih predelih različ
na. Hvala za sodelovanje!

Gotovo bomo lahko po dodatnih navedbah 
o sami nošnji še kako drugače opisali ta  opravi
la, za zdaj pa  bo n a  vrsti vleka tovora. Tildi to 
delo so opravljali na  več načinov in z različni
mi pripomočki, pač primernimi strm ini in dru

gim okoliščinam, v  katerih so delali.
Vlačuga
Gre za najbolj preprost pripomoček za vleko tovora, ki so ga lahko nare

dili dom ala povsod. Posekali so namreč smrečico ustrezne velikosti, jo po 
obeh plateh očistili (oklestili) in sredinske veje zravnali, da  je nastal neke 
vrste »plato« za nakladanje. Nakladalna površina je bila večja, če je bila 
sm reka večje rasti. Deblo so prim erno oklestili, da je ostal debeli del za 
samo vleko. Da pa je bil oprijem lažji, so na  koncu okrogli del v  prim erni 
obliki zasekali.

Na vlačuge so lahko spravili toliko sena kot n a  voz, seveda pa so vlekli 
samotež in to le navzdol po strmini. Naj ob tem  omenimo, da je bilo tudi 
v  tem  prim eru nalaganje sena na  vlačugo posebna spretnost, kajti sicer 
se je lahko tovor razsul. Na sploh je bilo nalaganje sena n a  vse vrste trans
portn ih  pripomočkov odgovorno in natančno delo.

Prihodnjič bom o opisali »gratune«.

Piše: Igor Pečnik

Drago Turnšek je z veseljem poklep
e ta l z nam i in  nam  "natrosil” nekaj 
koristnih nasvetov, ki jih  je pridobil s 
svojim  do lg o le tn im  delom  n a  po
dročju  izdelave in obnove am ortiz
erjev. Turnšek p rav i, da  se je že od 
malega zanimal za vse vrste avtomobil
skega športa, in tako se je že pred  18 
leti odločil za podjetje, ki se bo ukvar
jalo s popravili blažilnikov. Poudarja, 
da njegovo podjetje ne  izdeluje in ob
navlja blažilnikov le za osebna vozila 
ampak tudi za avtobuse in tovornjake.

Amortizerjevi blažilniki niso nareje
ni velikoserijsko, saj v  podjetju še ved
no prisegajo na  ročne spretnosti. Cer
tifikat ISO 9001 jih uvršča m ed ureje
na podjetja, ki sledijo sodobnim  stand-

Tudi vzmeti naredijo športnika
Veliko ljubiteljev jeklenih konjičkov si želi svoje avtomobile polepšati ali jim celo izboljšati vozne 

lastnosti. Osnovne predelave se pričnejo pri aluminijastih platiščih in  znižanju vozila, saj na ta način 
avto izgleda »bolj športno«. Da bi se takšnih predelav lotili varno in  z  mislijo na tehnični pregled, sm o 
obiskali podjetje Amortizer v Dolu pri Ljubljani, ki ima dolgoletne izkušnje na področju avtomobilske
ga športa in  je hkrati uradni zastopnik za vzmeti Eibach.

ardom  in zahtevam svetovnega trga. 
Veseli so vsakega vprašanja s strani lju
biteljev avtomobilske tehnike, najraje 
pa  komunicirajo po elektronski pošti 
info@amortizer-sp.si. Imajo tudi last
no spletno stran  www.amortizer-sp.si.

Zaposlujejo osem  ljudi, hk ra ti pa 
vključujejo veliko število zunanjih ko
operantov, ki skrbijo za dobavo ra

zličnih polizdelkov. V Sloveniji zas
topajo nem ško podjetje Eibach, ki je 
eden  največjih  in  najkvalitetnejših

p ro izva ja lcev  šp o rtn ih  vzm eti na  
svetu. Opremlja tudi moštvo McLaren 
v formuli 1.

Dogovorili smo se za test vzmeti v 
izvedbi pro-kit, ki nudijo kompromis 
med udobno in  športno vožnjo in so 
n am e n je n e  v g ra d n ji n a  serijske  
blažilnike. Avtomobil znižajo približno 
za 30  m m, k a r  p risp ev a  k boljši 
vodljivosti in sm erni stabilnosti vozi
la, ne da bi pri tem posegu preveč izgu
bili n a  udobju. Za zahtevnejše je na

voljo izvedba sport-line, ki zniža vozi
lo za 50 mm, vendar p ase  zmanjša tudi 
udobje.

Podjetje Amortizer je om enjene vz
meti vgradilo v škodo octavio TDI v 
dobri u ri in avtom obil je bil priprav
ljen  n a  p rv o  s re čan je  s cesto . 
Presenetljivo: avtomobil je trši, vendar 
ne neudoben. Čez manjše grbine lepo 
zaplava, ko pa ga voznik prisili k  agre
sivni vožnji, se izkaže, da  so vzm eti 
športno trde, kar zagotavlja vodljivost 
brez pretiranega nagibanja v  ovinkih. 
Seveda je v tem  trenu tku  zelo težko 
ocenjevati lego na cesti, saj je avtomo
bil obut v  zimske gume.

Nasvet nakup in montažo vzmeti za
upajte izkušenemu podjetju, ki ne poskr
bi le za lepši izgled vozila, ampak tudi za 
varno vožnjo. Vzmeti Eibach vam vpiše
jo v  homologacijo, zato na tehničnem 
pregledu ne boste imeli težav.



NASVETI

Vlaganje zahtevka za vračilo trošarine za pogonsko gorivo

V času do 31. marca je po veljavnih predpisih 
možno uveljavljati vračilo dela (50%) trošarine za 
porabo goriva za kmetijske stroje. Ker je ta ugod
nost dokaj nova, je prav, da vas ponovno opozori
mo na možnost in način vlaganja zahtevkov za 
vračilo trošarine.

Do vračila dela trošarine so upravičene fizične 
osebe (člani istega gospodinjstva), ki so pred 1. jan
uarjem leta 2000 imeli vuporabi toliko zemljišč, da 
je skupna normativna poraba 90strojnih ur naleto. 
Kot zemljišča v uporabi štejejo zemljišča, ki jih im
ajo člani gospodinjstva v lasti, in zemljišča v zaku
pu, zmanjšana za površino zemljišč danih v zakup 
in površino neobdelanih zemljišč.

Naj posebej opozorim, da se za potrebe izvajanja 
uredbe kot katastrska kultura upošteva podatek, ki 
je naveden v zemljiškem katastru, ne pa dejanska 
raba v  naravi. Normativna poraba strojnih ur za 
posamezne katastrske kulture je razvidna iz pre
glednice.

Do vračila trošarine so torej upravičeni uporab
niki 3,6 ha zemljišč iz prve, 1,3 ha iz druge ali 9 ha 
iz tretje skupine katastrskih kultur. Možne pa so 
različne kombinacije vseh treh skupin. Za vračilo

trošarine so upravičene vse oblike pogonskega 
goriva (plinsko olje, motorni bencin, petrolej...) za 
pogon kmetijskih strojev, ki jih imajo upravičenci 
na kmetiji. Ne glede na višino obračunane trošarine 
za posamezno gorivo se bo pri vračilu upoštevala 
enotna trošarina za plinsko olje, in sicer do 50% 
plačane trošarine, kar znaša za lansko leto 27,703 
SIT na liter.

Upravičenci so upravičeni do vračila dela troša
rine za dejansko porabljene količine pogonskega

goriva, kar dokazujejo z veljavnimi računi, vendar 
največ do normativne porabe na hektar. Letos je 
dodatna novost, da je treba vlogi priložiti račune. 
Po pregledu vloge oz. ob prejemu sklepa bodo raču
ni vrnjeni upravičencu. Upravičenci jih morajo 
hraniti še 10 let. Računi so lahko povsem običajni, 
ni potrebno, da so napisani na ime upravičenca.

Upravičencem bo trošarina vrnjena na osnovi 
poslane pisne vloge, ki jo morajo na originalnem 
obrazcu do 31. marca letos oddati ali poslati na

C arinarnico Celje, Kidričeva 36, 3000 Celje. 
Pomembno je, da na vlogo napišete popolno šte
vilko računa in ime banke, saj bo tako možno na
kazilo priznane trošarine na vaš račun.

Obrazcu je potrebno priložiti potrdilo pristojnega 
davčnega organa o površini in katastrskih kultur
ah v uporabi članov gospodinjstva na dan 
31.12.1999- Za najeta zemljišča je potrebno priložiti 
najemno pogodbo, iz katere bo možno razbrati na
jemodajalca, najemojemalca, parcelne številke, 

površino in katastrske kulture na
jetih zemljišč. Kjer je vskupnem gos
podinjstvu več upravičencev do 
vračila trošarine (solastniki), uvel
javlja pravico le eden. K vlogi pa je 
potrebno priložiti pooblastilo vseh 
polnoletnih članov, lastnikov zem
ljišč, da soglašajo, da sme vlagatelj 
tudi v njihovem imenu uveljavljati 
vračilo trošarine. Originalne obrazce 
za vračilo trošarine lahko kupite vpa- 
pirnici v Mozirju oziroma drugih kn
jigarnah.

Naj ob tej priložnosti opozorim vse, 
ki ste prijavili kotle za žganjekuho, da je potrebno 
do 30. aprila na carinarnico oddati tudi obračun 
trošarine za žganje. Tega je treba obvezno oddati 
ne glede na to, ali ste lani žganje kuhali ali pa ne. 
Za to najavo ste lansko leto dobili poziv s carinske 
uprave, letos pa tega verjetno ne bo. Za najavo ste 
dolžni poskrbeti sami. Obrazce lahko dobite na car
inarnici ali jih kupite v knjigarnah.

Kmetijska svetovalna 

služba Mozlije

» up ln a  oz. katastrska kultura Normativna poraba

strojn'ii udita ,

povprečna

poraba

p i i ö i j a  :

mi

količina 

plinskega 

olja (i/ba)

1. njiva, vrt, travnik,baijanski travnik, 

pašnik, ekstenzivni sadovnjak
25 x 6  = 150

2. plantažni sadovnjak, vinograd, 

hmeljišče
70 x 6  = 420

3. gozd, gozdna plantaža 10 x 6  = 60

Bomo sedaj postali vegetarijanci?
Pojav bolezni norih  krav 

in  nep rije tn i podatk i, kaj 
vse dobivajo domače živali 

v  intenzivni reji, so nas primorali k resnem u raz
mišljanju, da  naša hrana ni zdrava. Absurd je, da 
v  civilizaciji preobilja, ko lahko kupimo vse, kar 
si zamislimo, ugotavljam o, kako malo zdrave 
hrane se sploh da kupiti. In še večji absurd, d av  
revnih deželah, kjer si komaj sami pridelajo vsak
danjo hrano, jedo sicer preprosto in malo, pa 
vendar veliko bolj zdravo kot mi.

Dolgo, predolgo smo si zakrivali oči, nismo ho
teli vedeti, kako gojijo živali v  intenzivni reji, da 
so natlačene  skupaj n a  jek len ih  rešetkah , v 
zaprtih prostorih, da  jim je potrebno stalno da
jati zdravila za preprečitev bolezni. Da se jim do
dajajo različni horm onski dodatki za hitrejšo 
rast. Da je treba hleve razkuževati s strupenimi 
sredstvi. Da lastniki npr. pri reji piščancev vsak 
dan pobirajo poginule živali. Da meso pridelano 
v  takih pogojih ne m ore biti zdravo. Da antibi
otiki, ki jih dobivajo živali, ostanejo v  mesu in da 
jih  potem  nevedoč pojem o mi, kar povečuje 
odpornost bakterij n a  antibiotike in zmanjšuje 
n jihovo učinkovitost, kadar jih  zaradi hujše 
bolezni res potrebujemo. Še najbolj so prizadeti 
ljudje, ki so alergični na  določena zdravila, ker

jih brez svoje vednosti dobivajo v  hrani.
Žal se intenzivni načini pridelave hrane selijo 

z velikih posestev tudi na  manjša. Mnogi manjši 
km etje brez prem isleka uporabljajo  različna 
sredstva, ki jih ponujajo v  velikih oglasih v  kmet
ijskih časopisih. Samo tiste podatke preberejo o 
d o b rih  la s tn o s tih  sred stv a , podatkov  o 
nezaželenih stranskih učinkih pa v  teh oglasih ni.

Zdaj boste vprašali, kaj naj potem sploh jemo? 
Ali se da kje še dobiti zdravo hrano, meso brez 
dodatkov? Ali bomo postali vegetarijanci? Vege
tarijanci prav gotovo ne bomo postali, saj imamo 
dovolj debelo kožo, in če ne bo drugega mesa, 
bomo jedli takega, kakršnega bomo pač lahko 
kupovali.

Ena od m ožnosti je ekološko pridelovanje 
hrane, ki ga je zadnja leta začela s subvencijami 
spodbujati tudi Slovenija. Vendar je obseg te 
pridelave še nizek. Pogoj zavključitev v  ekološko 
kmetovanje je, da zdravo hrano prideluješ na  ce
lotni površini kmetije in da se na  kmetiji izvaja 
vsakoletni nadzor.

Kmet m ora biti tudi vključen v  združenje ali 
društvo za ekološko pridelovanje hrane. V naši 
dolini je že nekaj kmetij vključenih v  tovrstno 
pridelovanje hrane. Morda je sedanja situacija 
priložnost zanje, da bodo lažje prodale svoje

pridelke, saj se ne morejo kosati s količinami ter 
ceno klasično pridelane hrane.

Poiskati je treba nove načine, kako prodati eko
loško pridelano hrano. Ugotavljamo, da na  slov
enskem trgu obstaja dovolj veliko povpraševan
je po tovrstni kvaliteti hrane, čeprav je cena pon
avadi nekoliko višja. Problem je v  tem, kako na
jceneje organizirati stik med pridelovalcem in 
potrošnikom zdrave hrane.

Najbolj enostaven je d irektn i kontakt, ko ku
pec pozna kmetijo, ki prideluje zdravo hrano  
in p ride  sam  ponjo. Če bo število  ekoloških 
kmetij naraščalo , bo  p o treb n o  za dobro  ob
veščenost ljudi v  časopisih objavljati naslove 
kmetij in sezname, kaj ponujajo.

Tako že delajo v  na ro d n ih  park ih  sosednjih 
d ržav . Tam im ajo  tu d i d o b re  iz k u šn je  s 
tržnicam i zdrave hrane, zato so se tudi sloven
ski pridelovalci organizirali in  odprli tržnici z 
zdravo hrano  v  Ljubljani in M ariboru.

Zdravo hrano  lahko kupujem o tudi v  trgov
inah, ki so se specializirale za tovrstne  izdel
ke. Imamo jih skoraj v  vsakem  večjem  sloven
skem m estu, za nas s ta  najbližji v  Velenju in v 
Celju.

Zeleni Franček



PROGRAM  PR IR ED ITEV M ES EC A  KULTURE
Datum liro (m i Program Organ iza to r

Občina  Ljubno

4 .2 . 15.00 Kulturni dom Občinsko proslavo Kulturno društvo
Ljubno ob kulturnem prazniku Ljobno

7.2 . ves don Osnovno Celodnevni kulturni don
šolo Pomembne obletnice 2000/01 Osnovno šolo

11.2. 15.00 Kulturni dom Koncert Godbe no pitelo Godbo ZSD
Ljubno Zgornje Sovinjske doline KD Ljubno

18.2 . 15.00 Kulturni dom Otroško gledališko predstavo Kulturno društvo
1  f j Ljubno Žogico Nogica {J. Malik, Ljubno

prir. len te  Krelj)m Režijo: Lenko Krolj

Občina Nazarje - k

. . . . . . . . *.. .. ft
Februar ■ f j Osnovno šolo Otvoritveno slovesnost ob . Občina Nazorje
2001 Nazorje odprtju športne dvorane

3 .3 . 18.00 Delavski dom Koncert MePZ Nazarje in Kulturno društvo
Nozorje vokalnih skupin Jur| Mozirje ter 

Savinjski rožmarin
Nazarje

OBMOČNO GLEDALIŠKO SREČANJE ODRASLIH
GLEDALIŠKIH SKUPIN

K u ltu rno  druš tvo  Rečica ob S av in ji ' .K u ltu rn o  d ruš tvo  G ornji Grad

G u g a ln ik  (N . N ovak) L ju b e z e n  p o d  ra z p e lo m  (E. M avrič)

Režija: Barbata Senico i r  Jerica A telšek Režija: Edi M avrič

II Predstava iz  sezone 2 0 0 0

K u ltu rno  druš tvo  Lepo Njivo

Zenska km e tijo K u itu rno  druš tvo  M o z irje

R e ž ija : M a tja ž  P levn ik T ro jk o ,  f r o jk ic o  (A. Kum er)

Šolo le p o  N jiva, 1 7 . 2 . 2 0 0 1 ,  ob 19. u ri - R ežijo: B e rt S avodn ik

p rem ie ro
: 1 . ik /  : ■

Predstavo iz  sezone 2 0 0 0

K u ltu rno  društvo Novo Š tifto K u ltu rno  druš tvo  L jubno ob  S a v in ji v

U p o r  je z n e  g o s p o d in je  (A . M a ro d ič ) Ja jcV ca

R ežija : Anico S tokne Režijo: Urša Solar

K u ltu rn i dom Novo Š tifto , 3 . 3 . 2 0 0 1 ,  ob 19. Predstava iz  sezone 2 0 0 0

u ri -  p rem iera

OBMOČNO SREČANJE OTROŠKIH
GLEDALIŠKIH SKUPIN

K u ltu rno  druš tvo  L jubno ob S av in ji Režija: Zvonka K ladn ik  in Š u ligo j

Ž o g ico  n o g ic a  ( i .  M a lik , p rir. L  K ro lj) K u ltu rn i dom  Rečico ob  Savin ji,

R ežija: Lenko Krolj : 1 . 3 . 2 0 0 1 ,  ob 18. uri

K u ltu rn i dom  L jubno  ob  S av in ji, 1 8 .  2 .  L : :
2 0 0 1 ,  ob 15. uri G leda liško skup ino osnovne šole

i  j  ; 1 G orn ji Grad --

G leda liško  skup ino  osnovne šo le  R e č ic i ob Kom bež ijo  m eseci :

S a v in ji k : .  %  ; : l Režijo: An ico S tokne

M o lo  in ve liko  luno



K onec lanskega leta, točneje tretjega grudna 
(decem bra 2000) sm o praznovali dvestoto 
o b le tn ico  ro js tv a  F ran ce ta  P reše rn a . 8. 
februarja  1849je  naš največji pesn ik  um rl in  na 
ta  dan se spom nim o nanj in  n a  KULTURNI 
DA N. Pesnikovanje um etnika, k i ostaja živ  v  
svojih pesnitvah, je  zaznam ovalo slovenski 
narod in preživelo vse čase, k i so nasprotovali 
ljudem  v  iskanju svoje svobode in kulture. 
K ultura je  tisto, ka r označuje narod, ga  dela 
edinstvenega in pripoveduje o njegovem  
življenju.
K ultura je  pot, po  kateri stopata narod in 
posam eznik.
K ultura so označbe, ki vplivajo na  vsakega 
posam eznika in njegov razvoj.
K ultura je  tisto, kar prevzem am o od svojih 
prednikov  in  k a r dodeljujem o v  svojem  
življenju prav vsi brez  izjem.
R evni ali bogati sm o tvorci kulture, ki je  
dediščina našim  prihajajoč im rodovom .
Svet nas spoznava in v  spom inu m u ostaja naša 
kulturna urej enost.
B od im o  p o n o sn i n a  sv o je  ko ren in e  in 
postanim o bolj sam ozavestni, da bom o tudi 
kulturno napredovali in storili to, kar je  
slovenskem u narodu še potrebno storiti. 
Poiščim o svoj e »adute« ko t posam ezniki in kot 
narod.
SREČNO POT, SLOVENEC IN SLOVENKA!

S k e & n j
Skedenj spada h gospodarskemu delu hiše. V njem so 

leii spravljeno krmo za živali, 
tem prostoru so tudi opravljali nekatera kmečka 

travila. V  njem so ličkali koruzo, mlatili žito, obrezovali 
» in korenje.

i vrhu pod streho so spravljali seno za zimo. Poleti so 
na skednju spali, ker v stanovanjskem delu hiše ni bilo 
prostora za vso družino. Družine v tistih časih so bile 
zelo številne.

skednju Dominkove domačije stoji tudi najs 
ohraflfln kmečki vozvSIoveniji.
Ohranjen je tücfl »vetrnjak«, priprava za čišjtenje 
omlatlllgajsžrnj^Jcrpeie za jiošenjf stelje igjiena, 
cepec ziTmtSitenje r

DAVORIN Pahovnik

D om ača  m (d )lo g a

Rad bi risal, 
ne pa pesmi pisal.

Rad bi pel, 
svinčnika ne bi vrtel.

Rad bi bil vaš 
ne pa slavni pisatelj.

Za nas fante je žoga, 
ne pa domača naloga.

Luka Potočnik, 4.b 
OŠ Rečica ob Savinji

P.S.
Pesmica je bolj protikultumo naravnana, a ostaja delček četrtošoiske kulture. 
Zelo težko je reči, da nekaj, kar je napisanega, ne spada v kulturni program.

Novembra lan i sm o objavili prispevke četrtošo lcev  iz 
Gornjega Grada, ki so  nam  podrobneje op isovali PANONSKO 

HIŠO, Ker zaradi obilice prispevkov om enjena tem a  n i b ila  
predstavljena k o t  celota  j o  to k ra t dopolnjujem o. HIŠA, 
KLET, SKEDENJ, PANONSKI VODNJAK, KORUZNJAK in  

ČEBELNJAK so  naslovi, k i v  svojem  nadaljevanju govorijo o  
p retek losti panonske dom ačije.

iitoifd

K le t %
Klet spada h gospodarskemu delu panonske hiše. Ni bila p$d 

h /zemljo, ampak v isti višini kot vsi ostali bivalni prostori. Tla so 
ilovnata, stene lesene in ometane z ilovico. Lesen je tudi strop.
V kleti so postavljene žrmlje.To je ročni mlin, s katerim so včasih 
mleli koruzo, pšenico in druga žita.Tako so vedno imeli svežo 
domačo moko. Žrmlje sestavljajo lesen okvir z dvema mlinskima 
kamnoma in lesenim ročajem. Zgornji kamen ima v sredini odprtino, 
v katero seje dajalo zrnje. Z ročajem seje ročno vrtel zgornji kamen. 
Zrnje je drselo med oba kamna in tako sta drobila zrnje v moko. 
Skozi spodnjo odprtino pa je padala moka. , ' š j
V kleti so shranjevali tudi nečke. To je lesena podotaovjrfa posoda, v 
kateri so^nešili testo za kruh ih shranjevali nroko. Nečke so 
uporabljalntudi pri kolinah za spravljanje mesa. Otroci pa so jih 
uporabljali tudi za igre na snegu, ker niso imeli sank. Za takšno 
početje seveda starši niso smeli vedeti.
V tem prostoru je stala tudi lesena »tunka« za shranjevanje zaseke 
in mesa. To je značilen način spravila mesa za panonski svet.

ROK Rup 4.a 
OŠ Gornji Grad



Miša
Osrednji življenjski prostorje bila “hiša". V njej so živeli in delali 

vsi člani družine.
V hiši je bila krušna peč. Bila je zelo pomembna. Ogrevala je 

celoten prostor, na njej so spali otroci, ob njej so sedeli v dolgih 
zimskih večerih, se pogovarjali, peli, luščili fižol in koruzo. Moški 
so sedeli ob topli krušni peči ter pletli košare iz vrbovih vej, po
pravljali so orodje in ročno izdelovali novega. Delo je bilo zabavno 
in prijetno, ker jih je v hrbet grela peč.

Vtem prostoru pa so tudi spali. V  hiši so imeli eno samo pos- 
teljo. V njej sta spala gospodar in gospodinja. Spali so na ličkan
ju ali slami, pokriti z laneno ijuho. Otroci so v zimskem času spali 
za pečjo ali na njej, poleti pa na skednju ali seniku.

V hiši je stala tudi miza. Okoli nje so imeli lesene klopi. Stolov 
je bilo malo. Za to mizo so jedli, pisali in opravljali vsa druga dela. 
Miza je imela predal, v katerega so spravljali kruh in jedilni pri
bor. Največkrat so jedli ajdovo kašo. Jedli so z lesenimi žlicami 
in vsi iz ene sklede.

Nad mizo je bil oltar, pri katerem je družina molila; Drugega 
pohištva razen naštetega in omare ali nizke skrinje v hiši ni bilo.

Tla so bila na začetku ilovnata, pozneje pa lesena. Gospodinja 
je vsako soboto lesena tla poribaia s sirkovo krtačo. V nedeljo je 
moralo biti vse čisto in pospravljeno.

Strop je bil lesen. Vidni so veliki trami in deske, iz katerih je 
strop narejen. Na ta tram so obešali razne stvari. Še danes tam 
visi pribor, ki so ga potrebovali pri kolinah.

V  tem prostoru so se tudi umivali. Vodo so prinašali iz studen
ca. Za samo umivanje pa so uporabljali velik, lesen škaf. Zvečer 
so obleko obešali na obešalnike, pribite na steno ali vrata. Na
jvečkrat so bili obešalniki kar žeblji.

V tem prostoru seje odvijalo življenje, kije bilo lepo, preprosto.

INESTerbovšek
V

Čebelnjak
Za majhno in lepo urejeno hišo stojijo čebelnjaki. So iz lesa 
in pokriti s slamo. Čebele so pridne delavke in nenehno 
prinašajo med v čebelnjake. Med je bil nekoč zelo 
pomemben in dragocen. Uporabljali so ga kot važno 
zdravilo. Hiša, pri kateri so stali čebelnjaki, je bila 
pomembna. S pridelavo medu je zaslužila in denar porabila 
za druge pomembne stvari.

LUKA Rihter

Koruznjak
Velika značilnost pa#filišg®iiite|f tudi koruznjak. Narejen 

je iz lesa ali pleten iz vej. Kritina je lesena ali slamnata. V ko
ruznjak so shranjevali koruzo. Koruzo so ličkali, jo obesili na vrvi 
pod streho. Ko je bila suha, so jo spravili v koruznjak.Tam je
počakala do pomladi oziroma do porabe. 

Koruznjak je bil tudi pomemben del ob hiši.

\NJA Ugovšek

Panonski vodnjak
I  Pri Dominkovi domačiji stoji star vodnjak. Globok je 7 metrov. 
Obzidan je s kamenjem, zunanji del pa je lesen.V njem je voda 
podtalnica. Vodo so iz studenca dvigovali z lesenim deblom. Na 
enem koncu je bilo vedro za zajemanje vode, nadmgempa težak 
kamen. To je predstavljalo vzvod. Tako so si olajšali težko dvig
ovanje

Zraven studenca je bilo korito za napajanje živine.

M E L A N I E  C ., prej bolj zn an a  k o t ‘Sporty  

Spice’, bo  na  Valentinovo, to  je 14. februarja, ime
la k o n cert v  Ljubljani. Km alu p o  izdaji tretjega al
bum a Spice G irls, poim enovanega ,Forever1, M ela
n ie  C . spet prom ovira svoj prvi solo-album . S tem  
n a m e n o m  b o  p re p o to v a la  cel svet. K o n c e rt  v 
L ju b ljan i je  začetek svetovne 

tu rneje, v  okviru katere bo  nastopila  tu d i v Kuala 
L um purju , S ingapurju, Bangkoku in  Johannes
b u rg u . M aja lan i je M elan ie  C . izdala a lbum  
,N o rth e rn  S tar1, ki je postal velika uspešnica tud i 
p ri nas. Tudi n jen  najnovejši s in g e l,I f  T h a t W ere 
M e' že posega po  vrhovih  svetovnih lestvic.

Kot ena od dveh p reskupin  b o  na 
k o ncertu  M elanie C  nastop il tu d i 

slovenski d u e t S O U N D  A T 

T A C K  ki je lani izdal izjemno us
pešen a lbum  “S ound  A ttack 2 ”. V  
zadnjem  času Pika in  S im on poseg
ata po vrhovih slovenskih video in 
g lasb en ih  lestvic z e n e rg ičn o , a 
hkrati rom an tično  skladbo “Ko te 
n i", za katero sta posnela tu d i v ideospot. Na k oncertu  M elanie C . se 
bod o  S ound  A ttack predstavili z za to priložnost posebej pripravljeno 
koreografijo.

Po tre h  izjem no uspeš
n ih  singlih -  ‘A m ore M io’, 
‘Sm eh in  solze’ ter ‘7 let 

nazaj’, se je J A N  

P L E S T E N J A K  zdaj
o d lo č i l  še  za n e k a j 
m irn e jše g a , p o  d o lg em  
času torej balado. Naslov 
novega singla, s katerim  je 
začel n a  polovici januarja, 

je ‘Moja ljubica’. Č e drži, da  Jan  ve, kako z ženskam i, in  da  m en d a  ve 
tud i, kaj je prava ljubezen, potem  si je izbral ravno pravi čas za p ro
m ocijo te skladbe. Bliža se nam reč Valentinovo in  kdaj bi b ili zaljublje
n i, če ne ravno zdaj! Pesem ‘M oja ljubica’ pa  je ravno pravšnja sprem 
ljava takšn ih  občutkov...

Po velikem uspehu prvega h it singla .Fuoco N el F uoco1 z novega 

albuma E R O S A  R A M A Z Z O  1 ' i lJ  A ,S tilelibero1 je zdaj prišel 
čas za drugi singl. Čeprav so m nogi predpostavljali, da bo to duet s

Cher ,P iu  Che Puoi', pa nas je Eros tokrat presenetil. Singl je nam
reč ,U n  A ngelo N o n  E ‘. V  videospotu za to pesem bo največ kadrov 
uporabljenih z velike promocije albuma, ki jo je im el lani oktobra 
v Milanu.

KRISTJAN Tajnšek4.a 
OŠ Gornji Grad Alenka



ŠPORT

LOKOSTRELSKI KLUB MOZIRJE

Zmage na turnirjih v Škofji 
Loki in Italiji

Mozirski lokostrelci so uspešno začeli letošnje tekmovanje za slov
enski pokal. Na turnirju v Škofji Loki tretjo soboto v januarju, kjer 
je nastopilo preko dvesto tekmovalcev iz Slovenije in  Hrvaške, sta 
se najbolje odrezala Dušan Perhač in Aleksander Ošep, ki sta zmaga
la pri veteranih in  dečkih.

ODBOJKARSKA LIGA VELENJE

Mozirjani tik pod vrhom
R ezu lta ti 8 . k o la : TEŠ : Technosoft ODV 2:0 (25:16, 25:21), Pre

mogovnik : Siromačeki 2:1 (25:20,21:25,15:12), Knapi : Gorenje 0:2 
(21:25,20:25), ŠD Mozirje - prosto.

R ezultati 9 . k o la : Siromačeki: Knapi 1:2 (33:31,19:25,13:15), Tech- 
nosoft ODV : Premogovnik 2:0 (25:23, 26:24), ŠD Mozirje : TEŠ 2:1 
(17:25,25:16,15:13), Gorenje - prosto.

Perhač je v  svoji kategoriji zmagal osvojil tretje mesto (508 krogov), Lestvica po 9. kolu: r- Ì 3-
z rezultatom 565 krogov, sledila pa enak uspeh pa je dosegla tudi Janja
sta mu Janez Pelko na  četrtem (542 Perhač pri mlajših deklicah (284 1 TEŠ 18 (+55)
krogov) in Miro Borštner na petem krogov). 2. ŠD Mozirje 16 (+43)
mestu (536 krogov). Pri članih je Dan kasneje sta Dušan Perhač in 3. Knapi 16 (+30)
Štefan Ošep zasedel peto  (580 Bernarda Zemljak Perhač nastopila 4. Gorenje 10 (+3)
krogov), Ivan Šket 23. (559 krogov) na mednarodnem turnirju v italijan 5. Siromačeki + 9 (-34)
in Marko Satler 39. m esto  (532 skem Spilimbergu. B ernarda je s 6. Technosoft ODV 7 (-58)
krogov). A leksander Ošep je pri 562 krogi zmagala v  konkurenci 7 Premogovnik 5 (-41)
dečkih zmagal s 563 krogi, Primož 
Perhač je bil s 509 krogi sedmi. Pri 
m lajših dečkih je Sebastjan Ošep

članic, Dušan pa je s 568 krogi pre
magal konkurente pri članih.

Franci Kotnik
DS

ŠPORTNO DRUŠTVO VRBOVEC NAZARJE
SMUČARSKO SKAKALNI KLUB LJUBNO

Domača zmaga Saša Tadiča
V nedeljo je ljubenski smučarsko skakalni klub izvedel tekmovan

je v  smučarskih skokih za dečke in  deklice do 14 let. Tekma je štela 
za pokal Slovenije, 72 tekmovalcev, od tega pet deklet, pa se je 
pomerilo na prenovljeni 42-metrski skakalnici.

Nove možnosti z novo športno 
dvorano

Člani nazarskega športnega društva Vrbovec so se minulo soboto 
po enoletnem obdobju spet zbrali na rednem občnem zboru. Anal
izirali so opravljene aktivnosti v letu 2000 in se dogovorili, kaj bodo 
počeli v letošnjem letu, ko bodo Nazarje bogatejše za novo športno 
dvorano in bo paleta možnih športnih dejavnosti temu primerna 
pestrejša.

S skokom a 39 in 37,5 m etra  je 
slavil dom ačin Sašo Tadič, drugi 
Anže O breza, SSK M islinja, je 
doskočil p ri 37,5 in 38 m etrih , 
tretjeuvrščeni Primož Roglič pa je 
dosegel daljavi 37 in 37,5 metrov. 
Med deklicami si je s skokoma 35,5

in 36 metrov zmago priborilaMoni- 
ka Pogladič iz Mislinje. Perspektivna 
skakalka je med vsemi tekmovalci 
dosegla deseti rezultat ter pustila za 
sabo večji del moške konkurence.

Savinjčan

Nazarski športniki so v  lanskem 
letu na igrišču pri gasilskem domu 
dokončno odpravili posledice po 
poplavah leta 1998. Sanirati je bilo 
treba zlasti zgornje prostore v  bru
narici, popravili in zamenjali pa so 
tudi veliko ostale opreme, za kar so 
prizadevni člani oprav ili veliko 
prostovoljnih u r dela. Vsem tem se 
je p red sed n ik  d ru š tv a  Tomaž 
Križnik iskreno zahvalil.

Med pomembnejšimi akcijami ŠD 
Vrbovec v  letu 2000 je bil 22. pr
vomajski m araton v  malem nogo
metu, ki ni bil obiskan v  skladu s 
pričakovanji. Vodstvo društva zato 
razm išlja, kako om enjeno m ani
festacijo spet bolj popularizirati, 
tako med ekipami kot med gledalci.

Na nazarskem športnem  igrišču so 
tudi v lanskem letu potekale krajev
na in veteranska ter tovarniška liga 
BSH v malem nogom etu. Tako je 
bilo v aprilu, maju in juniju ter sep
tembru in oktobru odigranih preko 
200 tekem, kar kaže na  zares veliko 
popularnost te športne panoge. Po
leg tega je društvu Vrbovec uspelo

sestaviti ekipo, ki je s spremenljivim 
uspehom nastopala v  zadrečki ligi 
velikega no g o m eta  v G ornjem  
Gradu.

Nazarčani so bili aktivni tudi v dru
gih šp o rtih . S svojo ekipo so 
sodelovali v savinjski košarkarski 
ligi na Polzeli, rekreativno so koša
rko igrali v  Mozirju in Nazarjah, 
skladno s tradicijo pa so se udeležili 
tu d i košarkarskega  tu rn ir ja  v 
Odžaku (BIH). Prvenstvo v skvošu 
so organizirali v  Kokarjah, teniška 
tekmovanja pa so potekala na Reči
ci ob Savinji in Venišah.

Športno društvo  Vrbovec je ak
tivno sodelovalo pri organizaciji 
vseslovenske akcije Veter v  laseh - s 
športom  proti drogi in športno-za- 
bavnih iger ob krajevnem prazniku. 
Vse navedene aktivnosti so v takš
ni ali malce spremenjeni obliki za
pisali tudi v  letošnji program dela, 
ki pa bo zaradi možnosti uporabe 
nove športne dvorane še precej pes
trejši.

ZIMSKA LIGA MALEGA NOGOMETA

Veseljaki prevzeli vodstvo
Šesto kolo zim ske lige malega nogometa, ki poteka v telovadnici 

osnovne šole na Rečici ob Savinji, je minilo v  znamenju derbija med 
neporaženim a ekipama Gmajne in Veseljakov. Po dokaj izenačen
em  prvem polčasu sovdrugem  Veseljaki, predvsem po zaslugi daljše 
in  kvaUtetnejše klopi, nadigraU Varpoljčane v vseh elem entih igre 
in z visoko zmago zasluženo prevzeli vodstvo.

Rezultati 6. kola:
Radmirje : Pobrežje 8:2, Zvir d.o.o. : Bar Mars 9:6, Veseljaki : ŠD Gmajna 

9:3, Poličnik : Mizarstvo Potočnik 0:2, Plavi : Šentjanž-KG Cigale 8:4, prosta 
ekipa Šoferji.

Lestvica po 6. kolu:
1. Veseljaki 13,2. ŠD Gmajna 13,3. Radmirje 12,4. Mizarstvo Potočnik 11,

5. Šoferji 9 ,6 . Plavi 9,7. Zvir d.o.o. 7 ,8. Šentjanž-KG Cigale 6,9- Bar Mars 4,
10. Poličnik 3,11. Pobrežje 0.



METOD SEM JE ČUDEŽNO PREŽIVEL PADEC V STENI POD ŠKARJAMI

Štirideset metrov do ponovnega rojstva
Verjetno bo večno ostalo brez odgovora vprašanje, katere sile gonijo človeka v osvajanje nečesa novega, neobičajnega -  nečesa tako nev

sakdanjega, da se  zdi celo nekoliko noro. Pa ni, samo človekova narava terja vedno znova dokazovanje, da je tisto daleč, morebiti visoko, 
celo nevarno in grozeče, samo nekaj vsakdanjega.

Prizadevni člani Planinskega društva Nazarje ne mirujejo niti 
pozim i. Tretjo soboto v januarju so s pomočjo podjetja BVD iz 
Ljubljane, ki je prispevalo svetleče trakove, organizirali nočni po
hod na Čreto. Za 36 udeležencev je bila to nova preizkušnja, ki pa 
se je izkazala kot zanimiva popestritev sicer zelo pestrega letnega 
koledarja nazarskih planinskih navdušencev.

Sicer ne za večino, saj tudi letal ne 
upravljajo množice, za izbrance, ki to 
preprosto so, ali pa so v potu last
nega odrekanja to postali. Pa še ti so 
samo ljudje. Dejstvo, ki se ga Metod 
Sem iz Mozirja, p red  dnevi je 
preživel zdrs čez 40-metrsko steno 
pod Škarjam i v soseščin i 2350 
m etrov  visoke O jstrice, ob 
ponovnem rojstvu še kako zaveda.

Redkobeseden 27-letni mladenič -  
med alpinisti skoraj ne najdeš preti
ranega čvekača -  se je z alpinistično 
šolo spopadel že pred osmimi leti in 
v  tem času oblezel vse evropske al
pinistične smeri. Pod njim so bili ar
gentinski vrhovi, poraz je priznala 
tu d i najv išja  afriška  gora 
Kilimandžaro, z jadralnim padalom 
je kot prvi in dosedaj edini prejadral 
z vrha Ojstrice v  Luče in potem mal
odane u so d n a  p re izkušn ja  v 
domačih gorah.

inja se, kako ga je zabrisalo na 
poličko in od tam v  prepad, mimo 
skal v globino. Sekunda, morda dve 
-  čas je neskončen -  in pod njim 
skale. Potem ga je odrešila izguba 
zavesti, tako da se padca pol metra 
od  sm rtonosne  skale Metod ne 
spominja. Niti tega, koliko časa je 
prebil v  snegu nezavesten.

Po vrnitvi v življenje se mu je v 
kosti zalezel mraz. Po uri in pol so 
prišli do njega kolegi -  osamljena 
smučka pod steno in palica ter lukn
ja v  snegu, spodaj nekje Metod, so 
jim  zbujali nelagodne občutke. 
Samega reševanja se Metod spomin
ja medlo -  kolega iz celjske gorske 
reševalne mu je nudil prvo pomoč in 
zahteval v  policijski letalski enoti 
helikopter. Zaradi slabih vremen
skih razmer so morali reševati brez 
helikopterja, z gorskimi nosili in 
po treb n o  oprem o. Reševanje je

“Toliko cepina ml je odlom ilo,” pripoveduje Metod Sem

(foto: Ciril Sem)

Pohodniki so se v  mraku odpravi
li na pot izpred osnovne šole in se 
skozi Črni graben mimo Završniko- 
ve in Javornikove kmetije povzpeli 
do planinskega doma na Čreti, ki je 
v lasti PD Vransko.

Tam jih je v objem u tople sobe 
čakaj vroč čaj, po »aklimatizaciji« pa

so se okrepčali še s toplo malico. 
Nekaj uric sproščenega klepeta je 
h itro  minilo, nato  pa je v  poznih 
nočn ih  u ra h  sled il p o v ra tek  v 
dolino, ki je kljub spolzkemu terenu, 
tako kot vzpon, minil brez padcevin 
poškodb.

SB

S prijatelji seje odpravil plezat pro
ti Ojstrici, Metod se je odločil za 
tu rno  sm učanje v  vzhodni grapi. 
Svež sneg je nudil idealne pogoje za 
smučanje, se spominja Metod. 45- 
odstotna strm ina je bila dodatna 
motivacija, nekateri predeli so celo 
7 5-odstotni, vendar teh Metod ni več 
dosegel. Med zaviranjem ga je pre
prosto vzelo, spodnjo smučko mu je 
zasukalo prečno, proti prepadu je 
drsel hrbtno.

P rekaljen i a lp in is t n i izgubil 
prisebnosti. Vrgel se je na  prsi in s 
cepinom zagrebel v  sneg. Skoraj mu 
je uspe lo ... Nadaljevanje Metodove 
odisejade pa je bilo silovito. Spom-

potekalo hitro in usklajeno, ravno 
tako tudi sestop z gore.

Ponesrečenec z nalomljeno prsno 
kostjo, bolečinami v  vratu in križu se 
bo s hvaležnostjo spom injal pri
jateljev alpinistovin gorskih reševal
cev. Konec dober, vse dobro, bi lahko 
zaključili avanturo mladega mozir
skega alpinista in smučarja. Postavl
ja pa se vprašanje, zakaj ni vzdržal 
cepin.

Specialno ledno orodje so v ZDA 
razvijali šest let, okel pa je popustil 
pod neznatno Metodovo težo. Zgolj 
slučaj ali slab material, nekdo se bo 
moral zamisliti o kakovosti cepinov 
podjetja DMM. Življenja alpinistov

Vzdušje v p laninskem  domu na Čreti Je bilo sp roščeno  in veselo

(foto: F. Kotnik)

PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

S svetilkami na Čreto

Avtoportret nekaj trenutkov po 

“povratku” v življenje

(foto: M. Sem)

so takšnega premisleka vredna brez 
pomišljanja.

Metod Sem je miren in spokojen, 
samo nekoliko razočaran, ker mu ni 
uspelo. Ljudje mislijo, da so norci in 
ne morejo “zaštekati”, zakaj jih žene 
vnevarnost. Sleherni išče zadoščen
je, primerno svoji stopnji, vse je sto
ril, kot je treba, in vendar ni šlo. Nič 
se ni spremenilo in preizkušnja ga ni 
odvrnila -  vem, da je pravi.

Če bi mu uspelo, bi se skromno 
poveselil. Tisto ga še čaka, samo 
bolečine m orajo zapustiti mlado 
telo. Potem pa spet pot pod noge in 
novim  dogodivščinam  nasproti. 
Ljubezen je strup, ki nikoli ne po
pusti.

Savinjčan
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KONJENIŠKI KLUB VENIŠE

Konjeništvo v polnem razmahu
Na rednem letnem občnem zboru so se 27. januarja sestali člani Konjeniškega kluba Veniše. Ugotovili so, da so izpolnili zastavljene cilje 

z zadnjega občnega zbora, pravtako pa so svojo dejavnost na Venišah trdno zakoreninili, kar dokazuje množičen obisk njihovih prireditev.

Bogato leto glede n a  število pr
ireditev so n a  Venišah pričeli 24. 
aprila z dnevom odprtih vrat. V času 
med 23. in 25. junijem so organizira
li odm evno d ržavno  prvenstvo, 
teden  dn i kasn e je  pa  tekm o v 
preskakovanju ovir in naskok na 
državni višinski rekord. Le-ta je, 
kljub dobrim  tekmovalcem, ostal 
nedotaknjen. Pred koncem tekmov
alne sezone je sledila še tekm a v 
spretnostnem jahanju in tekmovan
je s kočijami eno in dvovpregami.

Poleg tega so se tekmovalci KK

Veniše udeleževali ostalih tekem po 
Sloveniji in tujini, 4. novembra so 
obiskali sejem  v Veroni, n a  Šte
fanovo p a  so s konji odjahali na 
žegnanje všentjanž. Organizirali so 
tudi dve delovni akciji, ves čas pa so 
sp ro tn o  skrbe li za obveščanje 
javnosti o svojem delu.

Tekmovalci iz njihovih v rst so v 
preteklem letu osvojili kar 13 prvih, 
šest drugih in devet tretjih mest. KK 
Veniše je skupno zasedel peto mes
to med petindvajsetimi klubi. Med 
mladinci je Luka Založnik med 47

/ C v c s n i č k c

4 V popolnosti intelektualnega sveta odpadejo predstave o 
telesu in fizičnem prostoru. 

_______________________________________________ Savinjčan J

K R O N I K A

• Nepojasnjen pogin krav
Šm iklavž: I9. januarja je A  P. iz Šmiklavža okoli šeste ure zjutraj 

opazil, da je  v  hlevu poginilo sedem krav. Na kraju dogodka policisti 
niso mogli odkriti vzroka pogina. Vzrok sedaj iščejo veterinarji, ki 
bodo razkosali živali, najverjetneje pa je prišlo do preboja električne 
energije.

I S I S• Ukradel nafto iz delovnega stroja
Varpolje: V času m ed 19. in 22. jan u arjem  je neznanec  iz 

parkiranega delovnega stroja v  Varpoljah odtujil okoli 300 litrov 
nafte in kovinski sod s 50 litri rabljenega hidravličnega olja. Podjetje 
PUV Celje je s tem oškodoval za okoli 55.000 tolarjev.

; . ' - '* k f .  V-: : . ji |  ||g  | f:
• Vlom v bar Ribič

M ozirje: Neznanec je preko nočis 24. na 25. januar vlomil v dnev
ni bar Ribič v  mozirskem ribiškem domu. Odtujil je nekaj prehram 
benih artiklov in  5.000 tolarjev gotovine. Lastnika I. D. je oškodoval
za okoli 12.000 tolarjev. itilil ll l il t t

• Druga letošnja smrtna žrtev prometa
Planina: 25. januarja okoli 21. ure je 36-letni M. N. z Ljubnega ob 

Savinji vozil osebni avto po lokalni cesti s Smrekovca proti Rastkam. 
Ko je z vozilom pripeljal izven naselja Planina, je v  ostrem desnem 
ovinku zapeljal levo izven vozišča. Vozilo je pri tem zdrsnilo 30 
metrov globoko in se na strehi ustavilo šele v  potoku Krumpah. Na 
kraju nesreče je voznik hudim poškodbam podlegel, 10-letni sopot
nik M. N. pa je utrpel lahke telesne poškodbe.

tekmovalci zasedel drugo mesto, 
postal je tudi zmagovalec pokala 
Slovenije, med člani pa se je najbolje 
odrezal Primož Rifelj, ki je med 79 
tekmovalci zasedel skupno deseto 
mesto.

V plan dela za leto 2001 so kon
jeniki z Veniš na prvo mesto postavi
li organizacijo dneva odprtih  vrat 
sredi aprila, organizacijo tekmovan
ja za pokal Slovenije konec junija, 
spretnostno jahanje mesec dni kas
neje in udeležbo na  osta lih  tek
movanjih dom a in v  tujini. Marca

bodo obiskali sejem Equitana, skr
beli bodo zaredne treninge tekmov
alcev in rekreativnih jahačev, med 
želje pa so zapisali tudi pridobitev 
plemenskega žrebca Ganymeda.

V vrstah mladih članov KK Veniše 
je 16 tekmovalcev, od tega 12 ak
tivnih. Svojo ljubezen do plemenitih 
konjev bodo na Venišah poskusili 
izpolniti tudi skozi smelo zastavljen 
finančni plan, ki predvideva okoli 
pet milijonov tolarjev prihodkov.

Benjamin Kanjir

OBVESTILO!
Kunej Anton s.p., Levstikova l6 ,3330 Mozirje, 30.4.2001 
preneha z dejavnostjo - popravilo lesenih predmetov.

Nad vsemipolji, nad vsemi dolinami 
srebri se megla.
Tu sem kot orel med sinjinami 
blizu Boga.
(S. Kosovel)

V SPOMIN

mojemu dragemu očetu, dediju, ter stari mami, ki sta  odšla v  svet 
blaženosti in modrine.

1941-2000  1915-1998

J o ž e  in  J o ž e fa  LESJAK
iz  Ljubnega ob Savinji

Še so odprte naše rane in usta izsušena od mnogih vpraševanj, 
ki niso našla odgovorov.
Usmiljena in veličastna je  razkrila svoj kruti obraz boginja 
naših dejanj.

(P. Kovačič P.)

Hvala vsem, ki v  njun spomin postojite ob grobu in prižigate svečke.

Tatjana z  d ru žin o



Odšel je  tja, kjer ni solza, 
ni trpljenja, ne gorja, 
ostala je  njegova dobrina 
v naših srcih bolečina.

ZAHVALA

ob boleči izgubi našega

M iran a  REMICA
1 9 .2 .1963-21 .1 .2001

iz Lenarta pri Gornjem Gradu

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem in 
prijateljem, ki ste vnajtežjih trenutkih sočustvovali z nami ter nam izrekali 
sožalje, darovali cvetje, sveče in svete maše.
Zahvaljujemo se gospodu župniku Lojzetu Ternarju za opravljen obred, 
govornikoma Barbari Zagožen in Francu Bezovšku za poslovilne besede, 
pevcem in gasilcem ter vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti. Hvala 
tudi sodelavcem Interdenta Gornji Grad in Savinje Mozirje.

Vsi njegovi

Ljubil je  zemljo domačo, 
ljubil je  s srcem svoj dom, 
delal tako, kot da ga 
zapustil nikoli ne bo.

V SPOMIN

1.2. mineva tretje leto, odkar si za vedno odšel od nas 
dragi mož, oče, dedek, pradedek

F ranc REMIC
iz  Lok

Hvala vsem, ki ga imate v  lepem spominu.

Vsi dom ači

Sem dolgo upal in 
se bal.
slovo sem upu, 
strahu dal,
srceje prazno, srečno ni 
nazaj si up in strah želi.

(F. Prešeren)

ZAHVALA

ob boleči izgubi drage tete

J o ž e fe  VODUŠEK
iz  Dele

2 8 .1 2 .1 9 1 8 -2 2 .1 .2 0 0 1

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in 
znancem, ki ste nam v  najtežjih trenutkih stali ob strani, izrekali sožalje, 
darovali cvetje, sveče in svete maše ter jo v tako velikem številu pospremi
li na njeno zadnjo pot.
Hvala gospodu župniku Evgenu za lepo opravljen pogreb, cerkvenim pe
vcem, ministrantom in gospe Bele za govor. Hvala dr. Kelemenu za njeno 
zdravljenje in gospe Majdi za obiske na domu.

Žalujoči dom ači

Hvala za ljubezen, 
ki si nam jo  dala, 
hvala, ker nam nikoli 
odreči nisi znala, 
hvala, ker si nas 
s srčnostjo obdarovala.

ZAHVALA

ob boleči izgubi drage 
žene, mame in stare mame

J o ž e fe  PURNAT
iz  Šmartnega ob Dreti
1 1 .2 .1 9 1 5 -1 3 .1 .2 0 0 1

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem in sorodnikom, ki ste 
nam v  težkih trenutkih pomagali in nam stali ob strani. Posebej hvala gos
podu župniku za opravljen obred, cerkvenim pevcem, pogrebnikom in 
Damjanu za odigrano Tišino. Hvala vsem za izrečeno sožalje, darovano 
cvetje in sveče.

D om ači

POGREBNA SLUŽBA M ORANA, CVETLIČARNA, KAMNOSEŠTVO 
T e l .  0 3  5 7 2 - 0 0 - 0 3 .  5 7 2 - 0 6 - 6 0 ,  7 0 0 0 - 6 4 0



Dežurne službe

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 6. ure zjutraj, ob 

sobotah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 6. ure (ponedeljek), enako 

velja tudi za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času 

dežurstva so  možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

VETERINARSKO DEŽURSTVO

Veter, postaja Mozirje, tel.: 5831-017,5831-418,839-02-20,839-02-21. 

Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.

Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazni

ki: od 7. do 8. ure

Konjaška služba, tel. 5451-031, sobote, nedelje in prazniki, tel. 050-631-933. 

Ambulanta za male živali: dopoldne: od 7. do 8.30; popoldne: od 16. do 17. 

ure, vsak dan razen sobote, nedelje, ob praznikih in dan pred prazniki.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE

Dežurna služba izven delovnega časa:

041/387-034 (Nadzorništvo Nazarje)

041/387-032 (Tehnična operativa Šempeter)

Med delovnim časom od 7. do 15. ure pokličite:

5831-910 -  Nazarje, 70-33-160 -  Šempeter, 420-12-40 - Celje.

DEŽURNA SLUŽBA JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA MOZIRJE

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 0 4 1 6 2 1 9 5 0 .

ZAVAROVALNICA  
M A R I B O R
PREDSTAVNIŠTVO MOZIRJE

3330 MOZIRJE. Savinjska c. 2
Tel.: 839-45-00, faks: 839-15-01 

GSM: 031/695-208

V  ZM  smo s popusti pri avtomobilskih zavarovanjih 

poskrbeli, da lahko tudi svoj avto, potnike v njem in 

sebe zavarujete kar najbolj ugodno. Zato ne 

odlašajte in sklenite avtomobilsko 

zavarovanje pri naši zavarovalni družbi.

ŽIVLJENJE GRE NAPREJ IN M l Z VAM I

SITI? A
H rib e rn ik o v a  6 ,3 3 3 0  M o z irje  

T el. 83-90-810

Kot pogodbeni partner Gorenjske BPD, d.d. Kranj 
opravljamo vse vrste poslov z vrednostnimi papirji.

Pri nas lahko na borzi prodate ali kupite 
delnice skladov in podjetij. 

Odkupujemo tudi delnice, ki ne kotirajo na borzi: 
Aero Celje, Cinkarna Celje, Gozdno gospodarstvo 

Nazarje, Garant Polzela, Telekom Slovenije...
Z a  i n f o r m a c i j e  o  d n e v n i h  v r e d n o s t i h  t e č a j e v  d e l n i c  

p o k l i č i t e  n a  8 3 - 9 0 - 8 1 0 .

KINO MOZIRJE
Sobota, 3. 2., ob 20.00 in nedelja, 4. 2., ob 17.00:

... -b

ROAD TRIP - komedija
Režija: Todd P hillip s
Vloge: B reck in  M eyer, S ean  Wil- i

lia m  Scott, Tom  G reen, Amy S m art H C  V
Pravilavaranja:nivaranje,česivdru- w  

gi omrežni skupini, če si preveč pij an, da r 
bi se spomnil. Česar se ne spomniš, se 
ni zgodilo. Tudi ni varanje, če si z dve- f  . ’" 7  
ma hkrati. Je pa vsekakor varanje, če za
devo posnameš na videokaseto, ki jo nekdo pomotoma pošlje tvojemu dek
letu, kot se je zgodilo glavnemu junaku Joshu...

.
Sobota, 10. 2., ob 20.00 in nedelja, 11. 2., ob 
17.00:

BREZ POVRATKA - triler
Režija: J a m e s  Wong 
Vloge: Devon Sawa, Ali L arte r
Kako je, če si v  tekmi s smrtjo? Gro

zljivo!
Skupina srednješolcev gre na končni 

izletvFrancijo. Todaletalo, s katerim bi 
se morali peljati, je razneslo. Vsi so um
rli. Nekaj dijakov pa se na letalo niti ni 
vkrcalo...

KINO NAZARJE
Sobota, 3. 2., ob 20.00 in nedelja, 4. 2., ob 17.00:

BREZ POVRATKA - triler
Režija: J a m e s  Wong 
Vloge: Devon Sawa, Ali L arte r

Sobota, 10. 2., ob 20.00 in ne 
17.00:

TRČENI PROFESOR 2 - 
komedija

Režija: Peter Segal 
Vloge: Eddie Murphy, JanetJackson
Pro feso r Klump se bo poročil. V 

družini so vsi srečni in njegova zaročen
ka težko čaka, da  bo posta la  gospa 
Klump. Vse lepo, dokler se ni vrnil Bud
dy Love, drugi jaz mirnega profesorja Klumpa...

KINO LJUBNO
V mesecu decembru, januarju in februarju kinopredstave odpadejo.



C v e t k e  i h  

k o p  u v e

ZAMORCI PRI ŽUPANU
Nekateri Mozirjani so se v začetku januarja 

zgražali, da se je njihov župan začel družiti z 
ljudmi temne polti oziroma zamorci. No, ko 
so se prepričali, da gre le za začasno po
barvanega Ferenca Beričnika, so se strasti 
hitro umirile. (KOPERTON -DA POCRNIŠ A 
DA NE IZGORIŠ PRESS)

ILEGALNI DOPISNIK
Šaleški dopisnik Zgomjesavinjskega časopi

sa Jože Miklavc - Pepi je od 1.1.2001 v ilegali. 
Za takšno m etodo dela se je odločil, da drugi 
ne bodo vedeli, kaj bi napisal, če bi napisal. 
(VIDEOPRESS PRESS)

PODARJENEMU KONJU SE 
NE GLEDA V ZOBE

Naj bodo avtomobilske gume, naj bo pir, naj 
bo karkoli - kar dobiš zastonj, se splača vzeti 
(razen aidsa!). Tako so izjavili navdušeni al
pinisti po tekm i v  Solčavi. (GUME SO OS
TALE, PIRAJE HITRO ZMANJKALO PRESS)

Cvetke in koprive so 
preverjeno neresnične

V_______________________ y

Oven od 21 .3 . do 20 .4 .

lo jen i v znamenju ovna boste v tem obdobju polni 
optimizma, kajti planet Jupiter je na va š strani. Venera 
vom obeto vse najlepše, tako v prijetni družbi ljubljene 
osebe kot v družbi prijateljev. Tudi obisk zdravilišča ni 
slabo ideja. Ure bodo v pogovoru hitro minevale in s svojim načinom 
razmišljanja boste no druge napravili močon vtis. Pazite le na to, do ne 
boste nenehno morili svojega partnerja z najnovejšimi metodami novega 
načina zdravljenja, ki go somi uporabljate, ker boste tudi v tem obdobju 
imeli možnost spoznoti nove ljudi, ne pozabite preveriti verodostojnosti 
človeko, ki se vam bo vsiljeval. Pred odhodom kamorkoli ne pozabite 
preveriti svojega bančnega računa.
B ik  od 2 1 .4 . do 20 .5 .

V tem obdobju boste dobesedno držali bika za toge.
Zdravje bo stobilno in ker se boste dobro počutili, je 
zdaj pravi čas za utrjevanje zdravja, saj veste, ste 
med tistim obdobjem, ko vaše grlo najbolj trpi. Poskrbite, do bodo 
kilogrami zlezli navzdol. Zaradi svojega pozitivnega odnosa do partnerja 
se lahko nadejate nekaj lepih dni v tem obdobju. Nikar ne dovolite, da 
sebičnost privre no dan, do ne boste pokvarili tistih nekoj lepih ur, soj vam 
bi pozitivni odnosi lohko škodili tudi no drugih področjih. Pri delu se siter 
nojbolj zanesete nose, vendar tokrat nikor ne oklevajte, če vom bodo tudi 
drugi priskočili no pomoč, soj cenijo vošo spretnost in tudi vašo vztrajnost. 
Dvo jčka  od 21 .5 . do 21 .6 .

Nemirnim dvojčkom bo v tem čosu ponagajal Mars.
Zelo vas bo imelo, do bi nekaj korenito spremenili, 
vendar se boste zavedali, do bi to druge le razburilo in 
povzročilo zavist, še posebno, ker bo zodevo povezana 
z denarjem. Vzemite si čos zose in se umirite. Zimo je primeren Eos, do 
spomladanski dvojčki vzamete v roke kakšno dobro knjigo in se poglobite 
v njene modrosti. Toto se boste spočili in napolnili akumulatorje ter se 
morda naučili, do je v ljubezni potrebna tudi veliko mera potrpežljivosti, 
(oko vos nekoj rutinskega delo, tor pa go dobro obvladate, vas ne bo 
skrbelo. V drugi polovici tega obdobja boste trmoglavi, zato se boste 
prepirom le stežka izognili.
Rak od 2 2 .6 . do 23 .7 .

Zo rojene v znomenju roko velja, da podpirajo vse štiri 
vogale hiše. Tudi v tem obdobju boste imeli občutek, 
da ste vi tisti, ki morate postoriti vse, da bo damo vse 
no svojem mestu. Še več. Ker se boste dobio počutili, 
boste res naredili še več, kot ste načrtovali. Partner vam bo pri tem v oporo, 
soj ceni vaše sposobnosti. Skupaj bosta preživela nekoj romantičnih ur ob 
obujanju spominov. Sicer po ne boste veliko doma, soj vos bo vleklo ven 
v naravo. S seboj vzemite otroke ali vnuke, če po ste še mladi in o tem le 
sanjate, si privoščite klepet z najboljšo prijateljico ali prijateljem. Tudi obisk 
storšev vom bo dobra del. (e hočete imeti v tem obdobju občutek varnosti, 
marate imeti vsaj nekaj v nogavici.
Lev od 23 .7 . do 2 3 .8 .

(e  vom je v  zadnjem času uspelo zosesti kakšen 
prestol, potem se ga dobro držite. Drugi vam bodo 
zaupali zorodi vaše izkušenosti in vam ponudili še 
kakšno priložnost. Ker vam bo zdravje služilo, 
priložnost izkoristite. Obljubo pa obvezno izpolnite. Venera vam bo vse 
obdobje naklonjena, zato v partnerstvu ne boste imeli težav. Poskrbeli 
boste zo zobavo in v sebi zočutili veliko mladostne energije in strasti. 
Vendar ne pretiravajte, ker bi že na koncu tega obdobja lahko plačali z 
zdravjem. Tokrat bo Sonce zajezdila Neptuna v vodnarju, tor je v nasprotju 
vošego znomenjo, in tokrat vom lohko odpornost pode. Najraje boste deloli 
sami.
D ev ica  od 24 .8 . do 23 .9 .

Ko Sonce prehojo zemeljsko znomenje Kozoroga, se 
tudi rojeni v znamenju device dobro počutite. Zdravje 
bo stobilno, somo razburjati se ne smete. Mors, ki 
stoji nosproti vošego znamenja, lahko povzroči 
nestrpnost in nemire damo. Jezilo vos bo, tor se vam bo zdelo, da 
partnerju nikakor ne morete ustreči. Ker po se znate prilagoditi, boste 
gotovo našli rešitev. Tu so vam otroci lahko v veliko pomoč. Na neko 
izpoved ste čakali in v  tem obdobju jo boste dočakali. Nikakor ne bodite 
preveč presenečeni, soj ste globoko v sebi to že vedeli. Zato ne obsojajte 
prehitro. V pravnih in finančnih zadevah se boste znali dobro postaviti zose. 
Zarodi vaše natančnosti vam ne bo nihče mogel do živega.

Tehtn ica  od 24 .9 . do 2 3 .1 0 .

(e  ste rojeni v zračnem znamenju tehtnice, se v tem 
obdobju posvetite družabnosti. Obiščite prijatelje ali 
pa skupaj z družbo poiščite miren kotiček, kjer boste 
lohko pripovedovali imenitne zgodbe. Izogibajte se 
mrzlim pijačam in prepihu, (e  imate dieto, bodite potrpežljivi, v 
naslednjem obdobju se vom bo vrnilo vaše dobro počutje in želja po izvirni 
hrani. S  partnerjem se bosta dobro dopolnjevala, še posebno v začetku 
mesečo, ko vos bo Luna velikodušno obdarilo. Pokazali se boste z bolj 
čustvene strani. Ravnovesje in estetiko boste iskoli no drugih področjih. To 
obdobje vas bo razveselilo, saj ste bili že lep čas varčni. Ko stopi Sonce v 
znamenje Vodnarja, se bodo razblinile vse skrbi in polni navdiha boste 
sprostili svojo ustvarjalno energijo.
Škorp ijon  od 24.10. do 23.11.

Že v začetku tega obdobja se boste rojeni v znomenju 
škorpijona počutili v svojem elementu. Napetosti 
bodo popustile in vse vam bo šlo dobro od rok. Lahko 
se boste sprostili in se posvetili svojim konjičkom. Store zamere vrzite čez 
giovo, saj vam bo pri tem vidno odleglo. V tem obdobju bosto s partnerjem 
bolj prijatelja kot ljubimca. Povezovale vaju bodo nekatere drage skupne 
vezi... mogoče otroci? Ker po boste bolj molo doma, bo komunikacijo 
oteženo. Molo več čoso posvetite poslušanju in potrebam drugih. Morda 
vos bo imelo, da bi toga zbodli, še posebno, ker mu s svojim psihološkim 
čutom dobro vidite pod kožo. Vendar, ker pametnejši odneha, zdaj roje 
poskrbite zase, soj vos planeti že nekaj časa opozarjajo.
S t re le c  od 2 3 .1 1 . do 2 1 .1 2 .

Strelci ste že po naravi veseli in optimistični, to 
obdobje pa boste prekipevali od pozitivne energije.
Vaše razpoloženje bo nalezljivo in ljudje se bodo ob 
vas razvedrili. Koko se tudi ne bi, ko pa vam bo ob 
ribob stola še Venero. Čustveni boste, tudi romantični, vendor pretiravati 
ne smete. Mats se Veneri postovi po robu in lohko se zgodi, da boste mislili 
le nase in pri tem koga pozabili. Konec tega obdobja boste s svojo 
velikodušnostjo popravili nekaj stotih napak ali se celo opravičili. Predvsem 
bo vesel vaš partner, ki se vaši prijaznosti ne bo mogel upreti. Toko bosta 
skupaj preživelo nekaj prav romantičnih dni. Razmišljali boste o tem, koko 
povečati dohodke.
K o zo ro g  od 22 .1 2 . do 20 .1 .

To je vaš čas. Odlično se boste počutili. Ne le zato, 
ker je prebujenje norove voš čas, temveč zato, ker se 
dobro zavedate svojih sposobnosti. Te se bodo 
dogajale neopaženo. Nekoteri se bodo obrnili k vam 
po nasvet. Bodite pošteni ali po tiho. Ket partner ceni vošo izkušenost in 
modrost, bo veliko v vaši družbi. Obračal se bo na vos za nosvet. Ker 
pridete kozorogi zanesljivo do uspeha v jeseni življenja, je sedaj pravi čos 
za načrtovanje novih dosežkov. Dobrih zamisli vam ne bo manjkalo. S 
svojo vitalnostjo lahko presenetite partnerja. V drugi polovici tega obdobja 
se bo vaše srce odprlo zo tiste, ki jih imate resnično radi. Potožite jim, 
četudi vam je to nojbolj težko. Obljube so vos drogo stole.
V odnar do 2 1 .1 . do 20 .2 .

Vodnarji boste v prvi polovici tega obdobja zelo 
družabni. Uživali boste v družbi različnih ljudi in 
sklepali nova prijateljstva. Razlike v letih vam ne bo 
mor. Zlobko se boste vživeli v družbo mladih in mlodi 
se bodo dobro počutili v vaši bližini. Navdihnili jih boste. No trenutke boste 
povsem pozabili na svoja leta. Nič hudega, človek je star, kolikor se počuti. 
No vaša leta vos bo spomnilo soma trganje po kosteh. Bravo, saj boste 
partnerju odlično prekrivali vaše občasno slabo počutje. Vizionarski boste, 
soj boste napovedovali katastrofo, doživeli po le lepoto. Odnosi z 
nekaterimi sodelavci se bodo izboljšali, ket boste pozitivno vplivali na njih. 
R ib i od 2 1 .2 . do 2 0 .3 .

Rojeni v znamenju rib se v svoji zasanjanosti ponavadi 
radi prepuščate usodi. V tem obdobju pa se boste 
prebudili. Tokrat boste želeli imeti vajeti v svojih, 
rokah, (e  to ne bo mogoče, boste užaljeni in prizadeti.
V plohi besed vom bo portner dal prav. Tako boste razčistili store zodeve, 
ki so že dolgo visele v zraku. Partner bo vesel vaše odločnosti, saj je že 
nekaj čašo ugibal, kaj je z vami, ker pač niste povedali svojega mnenja. 
Dobro izkoristite pozitiven položaj Morsa, saj boste marsikaj uredili brez 
težav z visokim tlokom. Bodite prijazni, vendor ne neumni, (e  boste imeli 
občutek, do vas pri delu drugi izkoriščajo, se postavite po robu.
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Žena mu nikoli ne dovoli 
gledati te nadaljevanke...

NISO DOBRI, SO PA:

Vas obiskujejo čudne misli? 
Jim želite obisk vrniti? Obiš
čite svojega zdravnika na 
domu, ali pa se posvetujte s 
kom drugim - če ne z nami? 
Vaš klic ne bo zastonj, kveč
jemu bo zaman.
Ob besedah organizirani krimi
nal človek dandanes najprej po
misli na politika, podjetnika ali 
celo na uslužbenca sodišča. Ali 
gredo stvari res le na slabše? 
Niti ne. Pomislite raje koliko 
denaija se pri tovrstnem kri
minalu prihrani! Ob dragem 
bencinu lahko sedaj sodniki 
lovijo lopove kar po lastni 
hiši.
Bral sem vaše novice, ko ste 
kritizirali delo sodišč. Ste že 
spremenili mnenje?
Sedaj je tako: slabo je, da si 
je vodja okrajnega tožilstva 
umazal roke s prejemanjem 
podkupnine, dobro v tem pa 
je, da je opran vsakega su
ma nedela.
Ne morem verjeti! V naši državi 
vsi kradejo! Se  mar motim? 
Nikar ne obtožujte vseh pov
prek na podlagi govoric, saj 
veste, da je v njih samo pol 
resnice.
Kako lahko strog sodnik postra
ni zasluži?
Tako, da je pristransko 
strog.
Kaj bo zaprt tožnik počel v 
zaporu?
Mogoče bo doštudiral 
pravo?
Boste kdaj vaš odnos do vpra
šanj bralcevspremenili? 
Razmišljamo, da bi bili lah
ko odgovori manj humorni.
Torej, sprememb ne bo? 

Odgovarjal je Hugo Mušnik

Gospoda pri denarju naj pre
misli pred ponovno obnovo 
poslopij in pisarn, kjer delajo, 
če ne bi kazalo denar nameniti 
tudi za obnovo zaporov.

Sredi belega dne pred nočjo je 
izginil naš sodelavec, ki je rad 
kritiziral vremenoslovce. 
Preiskali smo vse kupe snega, 
odšli pogledat v bolnišnico, če 
ni podlegel udaru hladnega 
vala. Nismo ga našli. Tudi v 
mrtvašnici niso vedeli za niko
gar, ki bi padel na vremenski 
fronti. Končno smo ga našli 
tam, kjer se ga ni nihče spomnil 
iskati. Bil je na svojem delov
nem mestu.

Je moja televizija tukaj?

w m r r m  r e s i c i  w ì  
Prodajamo dom a narejene 
jopice, kape in šale. Pošilja
mo jih tudi po pošti s  prilože
nimi navodili za pranje, pre
vedenimi iz kitajščine.

Profesor vpraša študenta 
prava: "Kaj veste o  kaznih za 
vlom e?"
"Oprostite, go spod  profe
sor," reče vprašani, "jaz sem 
se  pripravil sam o na večje 
tatvine v gospodarstvu..."

Tugo Mernik

Zapiram dejavnost
Do nadaljnjega prek in jam  proizvodnjo snega, dodelavo 
nizkih tem peratur, obdelavo cest s poledico, izdelavo 
led en ih  sveč, poslikavo oken z  ledenim i rožami, pridelavo 
naravnega žleda.
Snežene može, kepe, ivje, zam rznine za nos in  n o h te  si v 
bo d o če  p risk rb ite  v  pod ru žn ic i v  tujini. aè “ ^
Zim aM razič, O dtajana p o t 14, Kopna vas____________ ■

RAZCVET AMATERSKEGA GLEDALSTVA 
V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

V  nedeljo, teden dni nazaj, smo igralci z amatersko narejenega odra imeli 
priliko doživeti pozornost domače ekipe povabljenih gostov z gostujočim 
gledalcem iz Ljubljane. Število nastopajočih je bilo kljub manjšemu 
zanimanju za igro relativno veliko.

V  uvodu je svoj solistični nastop izve
del trio Štirje brati Tavrl. Nastopajoči so 
drli na oder. Nabito polne odrske 
deske glasbeno vprašljivo talentiranih 
bratov so obljubljale dober sprejem 
med gledalci in res so  priredili pravo 
pozornost.

Na srečo gledališka predstava, ki je 
sledila muzikaličnemu nastopu, ni od
padla zaradi bolezni med gledalci. 
Oder ni bil povsem razprodan in je bil 
tako le delno zaseden. Nekateri igralci 
so  zamudili predstavo in s  kasnejšim 
prihodom na oder motili zbranost gle
dalcev. Igralne pogoje so  določali še
petajoči in kašljajoči gledalci, ki so 
zbujali napetost med igralci.

Uspeh zgornjesavinjskih gledalcev 
je toliko večji, ker so enotno posedli 
svoje sedeže v dvorani brez predhod
nih vaj, nastopajočim pa so vsilili svoj 
način igre. Vsa hvala gre gledalcu z 
balkona, ki je z zares taletirano pozor
nostjo požel vse dobre kritike glavnih 
igralcev, njegova mimika je tekom igre 
nastopajoče povsem zabavala.

Gledalci so  zaključili svojo pozor
nost v predvidenem gledalnem roku. 
Bili smo priča kreaciji dobre tehnike 
opazovanja. Obiskovalci so  s  svojim 
bolščanjem gledalskost še poglobili. 
Vsak gledalec je znal svojo vlogo na 
pamet, ali pa je improviziral po posluhu. 
Le redkokdo je hlinil svojo tehniko opa-

------- — --------------------------------------------------

Poseben gost večera je bil gleda
lec iz Ljubljane - poznavalec gledal
cev Dare Važič, ki se  nam je zaupal: 
"Svojo umetniško pot gledalca sem  
prvič nastopil pred podeželskim 
odrom. V  rodnem kraju sem  postal 
odličen amaterski gledalec.

Savinjčani s o  rojeni gledalci. Tak
šno usklajeno gledanje, kot sm o mu 
priča nocoj, se  ne da posnemati. 
Pravi amaterji živijo le za udejanja
nje v sedežu gledališča," je pohvalil 
dogajanje pred odrom.

; -s
"N em ogoče  se  je gledalsko pre

dajati igri in pri tem ignorirati aplavz. 
Karakterni gledalec si prav z atrak
tivnim aplavzom da duška, saj je to 
zanj vrhunec gledalčevega udejs
tvovanja. G ledalci si svoja dejanja 
popestrimo z odhodi na stranišče, 
malo bolj izvirni pa gredo še  dlje in si 
prižgejo cigareto. V  svoji dolgoletni 
karieri se  v tej vlogi še  nisem preiz
kusil, mislim pa, da gre tak pristop k 
obnašanju občinstva iz mode," je še 
dodal Dare Važič.

Igralci smo tekom drame lahko 
spremljali usodo gledalcev od dviga 
zavese do zadnjega ploska dlani ob 
aplavzu. Nastopajoči smo bili v solzah 
od ginjenosti spričo prikaza občinstva, 
ki je uprizorilo žanrsko izpopolnjeno 
pozornost gledanja. Žal pa gledalci v 
prvih vrstah niso dosegli kvalitete 
gledanja svojih kolegov v zaledju. 
Zaradi grobega gledanja bi igro lahko 
celo prekinili.

Gost večera Dare Važič 
(foto: B lenda Tavrl)

Reprezentanca gledalcev z balkona 
je izrazila prisotnost v prostoru in času 
s  cepetanjem nog po stropu spodaj se
dečih v dvorani. Uprizorili so  impresi
ven aplavz in z epsko meditativnimi 
vrinki razbijali klasično enotnost mono
tonega opazovanja igre.

S  strani gledišča ni bilo kaj videti.

zovanja, kar pa ni igralo nobene vloge v 
splošnem vzdušju gledalske zasedbe.

Igralci smo dejanja občinstva z nav
dušenjem sprejeli. Gledali so  igro na 
vse ali nič, vrste pred odrom pa so  si 
prevzemale vodstvo v pozornosti. Gle
dališka publika je bila razkrojena med 
balkonom in glavno dvorano. V  prvi vrsti 
je treba pohvaliti dramsko dovršen 
dialog med gledalci prve vrste, ki je 
popestril nastop pri odprtem odru.

Elementi nepozornosti so  dosegli 
dramski učinek na nastopajoče. Pre
dramili so  še  tako nezainteresiranega 
igralca. Prepričljivosti jim ni zmanjkalo 
niti med pavzo. Zal je med gledalci z leti 
opaziti podvrženost pijanosti, ki obre
meni lahkotnost napetega dogajanja.

Strmeče spremljanje igre pod odrom 
bi bilo vredno posneti tudi za televizijo 
in gledalski ansambel predstaviti širni 
javnosti. Kljub drami med gledalci je bil 
aplavz brez predhodnega ogrevanja 
vesele vsebine. Naši gledalci bi verjet
no doživeli dober sprejem tudi v tujini, 
saj so  z vznesenimi žvižgi ob koncu 
predstave izkazali glasbeno nadarje
nost.

Igralci smo obljubili, da bomo te pri
reditve še  naprej obiskovali, če bodo le 
gledalci prirejali še  naprej svoje obiske 
v hramu kulture. Na koncu smo lahko 
sledili profesionalnemu odhodu gledal
skega ansambla iz kulturnega hrama.

Gorazd Nastopačnik
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aba, Uznam, Jeremoabo, Alamo, ceh, stoletnica, 
rojstva, EM, Belak, orade, poldan, prepad, Anaa, 
ide, Kora, Rež, Usora, pin, Amain, mameluk, 
Dorval, Kenema, Ignacij, rek, Glin, Laristan, 
meSkalnik, Ivo, až, Alekna, kes.

R Ü Q Q Q Q
ASIA: Angleška glasbena skupina 
AVELINE: Francoski pisatelj (Claude)
G IAP: Vietnamski general in politik (Vo Nguyen) 
MATENA: Kraj na Ljubljanskem barju pri Igu 
OJNEJ: Bajeslovni etolski kralj v Kalidonu

OBVESTILO REŠEVALCEM:
Med pravočasno prispelimi pravilnimi rešitvami križanke iz 2. številke 
S N  smo izžrebali naslednje dobitnike:
1. nagrada (3 kg vrhunske mešanice Tropic kave +  Tropic kartica): 
Francka Poličnik, Novo naselje 7, Gornji Grad;
2. nagrada (2 kg vrhunske mešanice Tropic kave + Tropic kartica): 
Tanja Zupan, Cesta na Rožnik 51, Mozirjé;
3. nagrada (1 kg vrhunske mešanice Tropic kave +  Tropic kartica): 
Marija Kobale, Attemsov trg 4, Gornji Grad;
4. nagrada (1 kg vrhunske mešanice Tropic kave +  Tropic kartica): 
Marija Nastran, Janezovo polje 21, Ljubno ob Savinji.
Dobitniki prevzamejo nagrade v podjetju Caffe Tropic v Žalcu. 
Čestitamol
Rešeno križanko iz 3. številke S N  izrežite iz časopisa in jo najkasneje 
do petka, 9. februarja 2001, pošljite na naslov: Savinjske novice, 
Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje s  pripisom N A G R A D N A  KRIŽANKA. 
Med pravočasno prispelimi pravilnimi rešitvami bomo izžrebali 
dobitnike štirih almanahov Zgornje Savinjske doline 2001.

V  o  P i c
VEDNO SVEZA MINAS 

kava po izredno 
nizki ceni!
89,00 SIT

Tiskanje
5g servirnega sladkorja s 

vašim logotipom
Nagradno žrebanje za cenjene kupce! 

Vljudno vabljeni v  dnevni bar v  Žalcu! 

NI VSAKA KAVA KOPIC KAVA

o a f l f e

CAFFE-TROPIC,.. 
PR AŽ ARMA ŽALEC
7I8-Z85



Morda ste iskali prav to
KMETJE, GOZDARJI

Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala dela 
s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. BRLEČ, 
tel. 041/606-376.

TV SERVIS IN PRODAJA TELEVIZORJEV
Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 

lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p. 03 5845-194.

RTV SERVIS PURNAT
Hitro in kvalitetno popravilo vseh znamk televizorjev in radio apara

tov. Purnat Zdenko, tel. 83-83-000.

GOSTIŠČE TR0BEJFILAČ in SL0VAN FILAČ
Nudimo vam: hrano po naročilu, malice, turistični menu, svečane 

obroke, skupinske obroke, ohcet po domače, pizze, sladolede, sadne 
kupe, sladoledne napitke, živo glasbo (priložnostno), prenočišča, 
polpenzione. Gornji Grad, tel. 839-14-50, faks 839-14-59, Vransko, tel. 
527-54-30.

POPRAVILO PRALNIH IN SUŠILNIH STROJEV
Hitro in kvalitetno popravilo pralnih in sušilnih strojev Gorenje. Jure 

Dobrovc s.p., Žlabor 8, Nazarje, tel. 5832-525, GSM 041/727-861, GSM 
041/793-636. S P

SERVIS TERGLAV MILAN, POLZELA 137 A
Hladilniki in zamrzovalniki vseh vrst. Tel. 03/572-04-06, GSM 041/661- 

309.

POROKE, SVEČANA KOSILA, VEČERJE, MALICE...
Rezervacije za zaključene skupine do 200 oseb sprejemamo v  resta

vraciji GLIN GOSTINSTVO Nazarje na tel. 03/83-98-570.

ODKUPUJEMO STARO POHIŠTVO
nad 100 let, omare, komode, mize, stole in razne drobne predmete. 

Tel. 041/292-068.

POGREBNE STORITVE ANUBIS
Nudimo kompletne pogrebne storitve po konkurenčni cent Alojz Štiglic 

s.p., Radmirje 10, tel. 03/5841-029, mobitel 050-654-651.
s ‘ S 1 * y-< j <

»JAN« MOŠKO IN OTROŠKO FRIZERSTVO
v i .  nadstropju Grabnerjeve hiše v Mozirju. Časi se spreminjajo in mi 

se spreminjamo z njimi. Aktualno! Nič več nestrpnega čakanja. Se pri
poročamo!

ZAPOSLIMO
šivilje s prakso. Tel. 03/838-30-73.

I  KUPON zi brezplačni mali »glas do
10 besed * 4. številki SN

ime in priimek

naslov
N A R O Č .  ŠT.

r r

Prodam 12 kW-no malo hidroele- 
ktram o. Tel. 031/267-287.

Pasjo uto prodam  za sim bolično 
ceno. Tel. 58344)84.____________

Prodam  sta re jšo  h išo  v  c en tru  
Mozirja. Tel. 583-17-74._________

Ugodno prodam  peč na trdo gorivo 
25.000 K.L. centralno, tel. 03/58- 
31-520.________________________

Prodam  APN - 6S, 1. 97, d o b ro  
ohranjen. Cena po dogovoru, tel. 
041/232-322.

Prodam  re n au lt 19 RT 1.4,1. 93, 
cena cca 700.000 sit. Tel. 041/902-
m __________________________

Oddam 3 sobe s kopalnico in kuhin
jo vnajem . Tel. 041/469-280,041/ 
469-338.______________________

Telička starega 10 dn i kupim. Tel. 
01/8325-811.__________________

Enosobno stanovanje zamenjam za 
starejšo hišo ali večje stanovanje. 
Tel. 839-49-03, popoldan.

TURISTIČNA AGENCIJA

V m t U
u v i i
H r i b e r n i k o v «  6 v M o z i r j a  
Tel.: 83 90 810, teL in fa lu : 83 90 811

LETOS PRIDE POLETJE PREJ 
KOT OBIČAJNO!

Zato Vas v naši turistični agenciji 
že od 12. februarja dalje 

pričakujemo
z ugodno in raznovrstno ponudbo 

poletnih počitnic 
v Sloveniji in tujini.

K d o r  p r y  p r id e  -  trn a  v e č  iz b ir e !

Dobrodošli na Hribernikovi 6 v Mozirju  
vsak dan od 9. do 12. in od 14. do 18. ure, 

ob sobotah od 9. do 12. ure.

Parkirali bosta brez težav.

v _ ___________________ )

8 9 . 1  M h z

R AD IO  ZA  VSA  SRCA

RADIO RAP POLZELA

Polzela 313 (kulturni dom) 

p.p. 39 

3313 Polzela 

telefon: 03/70-00-810 

GSM: 041/724-977 

041/630-611

e-mall: Info@radiorap-polzela-sp.sl



Miloš LUKAČ, s.p.
Sp. Režica 59,3332 Režica ob Savinji - Tel.: 03/ 839 48 40, faks: 03/ 839 48 41

P o le g  n a š e  s ta ln e  p o n u d b e  notranjih  in zu n anjih  
vrat te r  p o d b o je v  in kljuk im am o se d a j  n a  za lo g i  
p o  z a r e s  n izkih  c e n a h  tudi:
- LA M IN A T E

A K C IJ A  z a  D E K O R  s t e n s k e  in  s t r o p n e  
o b lo g e  -  IVERALI: 6 9 0  s it /m 2 , MDF: 8 9 0  s it /m 2 .
U g o d n e  c e n e  i n  g o t o v i n s k i  p o p u s t i !

B C k b e
OKENSKI SISTEMI

- PVC okna M A R O V T  G R E G O R  s.p.
-v h o d n a  vrata Bočna 60
- senčila SI-3342 Gornji Grad

Tel. / faks: ++386 (0)3 58 45 210 
GSM: 041/793-518

T U P I  ¥  Z G O R N J I

Pri nas najdete darilo 
za svojega naj dražjega 
ob dnevu zaljubljenih, 
prazniku sv. Valentina.

D obrodošli v  Z latarstvu  Kožic!
Delovni čas: 800 - 19°°, sobota: 8°"- 12°

S i w ù y j i K

MOZIRJE d.d.
TRGOVINE PRIJAZNIH NAKUPOV

PAPIR NICA  M O Z IR JE , t e l e f o n :  0 3 / 5 8 - 3 3 - 6 2 1
Vam v mesecu februarju nudi po ugodnih cenah:

R E G IST R A T O R  A 4 /8 0 ........................................................................................................
R E G IST R A T O R  A 4 /4 0 ........................................................................................................
P A P IR  A 4  8 0  gi\ ..................................................... ....... ....... ........V
M A PA  P V C  A 4  V L O Ž N A ....................................................................................................
M A R K E R  P E R M A N E N T ...................................................................................................
O T R O ŠK I R A Č U N A L N IK  - MALI V E D I.....................................................................

(Možno plačilo na obroke.)

— n M m  - ■ * mmm
................... o d  4 3 0  SIT
................... o d  3 8 5  SIT
................... o d  7 7 0  SIT
.....................o d  1 5  SIT
.............. . . . o d  1 0 8  SIT
....................1 6 .9 9 0  s r r -

Pl BLAGOVNICA POHIŠTVO, t e l e f o n :  0 3 / 5 8 - 3 3 - 6 1 0
:

VZG LAVNIK 6 0 x 8 0 .........................................................  2 .6 Ö 0 S I T .......................... ...................  1 .8 0 0  SIT
P O S T E L JN IN A  K R E P  2 0 0 x 1 4 0  ................................ 4 .6 5 0  S IT ........................... .......... . 3 .6 0 0  SIT
P R E ŠIT A  O D E JA  1 9 0 x 1 3 0 ...........................................8 .8 5 0  S IT ............................

. iät A :  'j»  ~9f «
................. . . 6 .9 9 0  SIT

S e  p r i p o r o č a m o !



Celje - skladišče 

D-Per

Zadruga mozirje 5 0 0 0 0 0 9 3 7 0 , 3

Zgornjesavinjska kmetijska 
zadruga Mozirje z. o. o.

Kislo mleko 180 g

Zmrznjeni fileti osliča 400 g

NIKITAUSKEGAtZELJA^

Always ULTRA 1 kos

Detergent Persil 4,5 kg

Šampon Schauma 350 ml

P riporočam o vam  oddih  v:
PO R T O R O Ž U  - H O T E L I M O R JE  (p o lpenzion , bazen , glasb:
2 d n i .............................. 15.000,00 sit
5 d n i ..............................34 .500 ,00  sit
7 d n i ..............................42 .700 ,00  sit
T E R M A H  Č A T E Ž  - H O T E L  Z D R A V IL IŠČ E
vikend  p a k e t ................................ sa m o l3 .9 0 0 ,0 0  sit
T E R M A H  LENDAVA - H O T E L  LIPA  JSmm

sam o 11.900,00 sit Js&fiM.vikend  paket

V hladnih mesecih posebna akcija v hotelu Maestral v Novigradu:
od 8.2. do 1.4. tridne\Hi paket......................... samo 11.400 SIT
(3 X polpenzioft, TT, kopanje v notranjem bazenu, 1 ura tenisa,
1 ura fitnesa...). Možni tudi 5 in 7-dnevni paketi.

.EKARNI)

■ É PO TELEFONU 
p|83-90-810.
IlU B O M O  TUDI NA
J a n š k o  p o š t o ,
SpFsLOVITE NA:
ienciiq@ sio l.net

NE PREZRITE: Ce ne veste, kaj bi podarili svojinflbjižnjim oi^hjiho^^ o^ bn̂ m;prazniku! 
vam predlagamo, da se oglasite pri nas in skipajmjom?) poskr^^aTjep^arilô kifgaja 
obdarovani ne bo nikdar pozabil! D
Lepo vas pozdravljamo in vam želimorij5njetne ter u s ^ n ^ m p K k e r a ^ ^ E f lH H

Spoštovane bralke in bralci Savinjskih novic!TU R ISTIČN A  A G EN C IJA

ZAKAJ ne bi novega tisočletja pričeli nekoliko drugače?
si ne bi polepšali zimskih dni, se sprostili in pozabili na 

vsakodnevne obveznosti ter si nabrali nove energije? 
ne, saj: K tl^r večkrat išče razvedrila,

ilhijiii alo treba je zdravila! ^ đ i-M O ZIRJE, TEL. 03/83-90-810


